
 1 

П Р О Т О К О Л 
№ 36 

от заседание на ОбС-Хайредин, проведено на 17.08.2010г. 
Място на провеждане: Заседателната зала на Общински съвет  - Хайредин 

Начало: 09.30 часа. 

Край:     14.38 часа. 

Днес на 17.08.2010 г. от 09.30 часа се проведе  заседание на Общински съвет – Хайредин.  

В работата взеха участие 13/тринадесет/, от избрани 13/ тринадесет /общински 

съветници. 
Отсъстващи: г – н  Цветомир Кръстев и г- н Георги Кръстев – общински съветници, които 

влизат на заседание на ОбС в 9.51 ч., с което броят на общинските съветници до края на 

заседанието остава 13 / тринадесет /. 

На заседанието присъстваха още: Радослав Тодоров Стойков – кмет на община Хайредин, Иван 

Бешировски – кмет на с. Рогозен  Валери Крумов – кмет на с. Михайлово, Атанас Атанасов – кмет на 

с. Манастирище, Светлин Цветков – кмет на с. Бързина, Радка Мермерска – кметски наместник  на  с. 

Ботево, Силвия Катанска – гл. експерт „ Бюджет „ в община Хайредин, Валентин Петров – гл. 

счетоводител в община Хайредин, Ирина Николова Цонова – гл. експерт „ Хуманитарни дейности” в 

община Хайредин, Валентина Стойчовска – ст. спец. „ Кадастър и регулация”,  Мариянка  Полиева 

Вичева -  Директор на СОУ „ Васил Воденичарски” с. Хайредин, Анна  Иванова Цветкова - Директор 

на ОУ „ Горан Червеняшки” с. Михайлово, Галя Панчева – Директор на ОУ „ Св. св. Кирил и 

Методий” с. Рогозен, Веселка Евтимова – Директор на ОУ „ Христо Ботев” с. Манастирище и  

граждани. 

              Заседанието бе открито и ръководено от г – н В. Александров  - Председател на ОбС 

Хайредин, които откри  поредната  сесия на ОбС Хайредин за 2010 г., в заседателната зала на 

общински съвет  Хайредин.  
               От направената проверка на присъстващите общински съветници, от избрани 13 / 

тринадесет / общински съветници присъстват 11 /  единадесет /. Г- н Цветомир Кръстев и г – н 

Георги Кръстев  – общински съветници влизат  на заседание на ОбС в 9.51 ч., с което броят на 

общинските съветници става тринадесет. 

                Г – н В. Александров: Уважаеми Общински съветници, Уважаеми г – н Кмет,   

Уважаеми кметове на кметства,  госпожи  и господа. 

      С писмо покана Ви е представен проект за дневен ред и са предоставени всички 

необходими материали за настоящата сесия.  

               Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин направи допълнения към  

предварително обявения проект за дневния ред, като предложи да бъдат включени още  седем  

докладни, а именно:  

 8.3. Вносител:  Мариянка Полиева Вичева - Директор на СОУ „ Васил Воденичарски” с. 

Хайредин, относно: Разрешение за изключение от минималния брои на ученици в паралелки за 

учебната 2010/2011г. 

                                                                       Докл. Мариянка Полиева Вичева –     

                                                                             Директор на СОУ „ В. Воденичарски” с. Хайредин 
8.4. Вносител: Анна Иванова Цветкова – Директор на ОУ „ Горан Червеняшки” с. Михайлово, 

относно: Разрешение за изключение от минималния брои ученици в паралелки за учебната 

2010/2011 г. 

                                                                      Докл. Анна Иванова Цветкова – Директор на ОУ „   

                                                                            Горан Червеняшки” с. Михайлово 

8.5. Вносител:  Галя Панчева – Директор на ОУ „ Горан Червеняшки” с. Рогозен, относно: 

Разрешение за изключение от минималния брои ученици в паралелките за учебната 2010/2011 

г. 

                                                                     Докл. Галя Панчева – Директор на ОУ „ Св. св.   

                                                                           Кирил и Методий” с. Рогозен 
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8.6. Вносител: Веселка Евтимова – Директор на ОУ „ Христо Ботев” с. Манастирище, относно: 

Разрешение за изключения от минималния брой ученици в паралелките за учебната 2010/2011г. 

                                                                          Докл. Веселка Евтимова – Директор на ОУ „   

                                                                                Христо Ботев” с. Манастирище 

8.7. Вносител: Веселка Евтимова – Директор на ОУ „ Христо Ботев” с. Манастирище, относно: 

Предстоящи ремонтни дейности за подготовката на учебната 2010/2011 г., и действителното 

състояние на ОУ „ Христо Ботев” с. Манастирище. 

                                                                            Докл. Веселка Евтимова – Директор на ОУ „   

                                                                                  Христо Ботев” с. Манастирище 

8.8. Вносител: Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин, относно: Одобряване на ПУП – 

парцеларен план на елементите на техническата инфраструктура – трасе за външно ел. 

захранване НН за захранване на обект: „ Приемно – предавателна станция за GSM/UMTS 

оборудване VZ  6173 на „ БТК” АД в поземлен имот с катастрален № 120080, местност „ 

Турек”, землище с. Манастирище, ЕКАТЕ 47010 общ. Хайредин, минаващо по полски пътища с 

катастрални номера ПИ № 000638 и ПИ № 000670 – общинска публична собственост и през 

имот № 888 – съществуваща улична мрежа в границите на с. Манастирище. 

                                                                            Докл. Р. Стойков – Кмет на община Хайредин 

 

Като т.10 към проекта за дневен ред да бъде включено и  искане на група общински съветници 

„ Вот на недоверие” на  Васил Александров – Председател на ОбС Хайредин. 

               След като нямаше други предложения за допълнение и изменение г – н В. Александров – 

Председател на ОбС Хайредин подложи дневния ред с направените допълнения  на гласуване и 

съвета гласува  

дневен ред: 
1.Отчет за касовото изпълнение на бюджета на общината за първото полугодие на  2010 г. 

                                                                              Докл. Р. Стойков – Кмет на община Хайредин 

2.Отчет за касовото изпълнение на бюджета на кметствата в селата Михайлово, 

Манастирище, Рогозен и Бързина за първото полугодие на 2010 г. 

                                                                               Докл. В. Крумов – Кмет на с. Михайлово,          

                                                                                      А.Атанасов- Кмет на с. Манастирище, Св.   

                                                                                      Цветков – Кмет на с. Бързина, Ив.    

                                                                                      Бешировски – Кмет на с. Рогозен 

3.Отчет за касовото изпълнение на бюджета на ОбС за първото полугодие на 2010 г. 
                                                                                Докл. В. Александров – Председател на   

                                                                                ОбС  Хайредин 

4 Актуализация на бюджета на общината за 2010 г., в изпълнение на Указ на НС  № 

191/19.07.2010 г., и Закона за изменение и допълнение на Закона за  държавния бюджет в 

РБ. 

                                                                                Докл. Р. Стойков – Кмет на община                     

                                                                                Хайредин 

5.Отчет за работата на ОбС Хайредин за периода 01.01.2010 г. – 30.06.1010 г. 
                                                                                Докл. В. Александров – Председател на   

                                                                                ОбС  

6.Устна информация за подготовката на МТБ на училищата и детските градини в 

общината за новата 2010/2011 г., учебна година. 

                                                                                 Докл. Директорите на училищата и   

                                                                                        детските градини на територията на   

                                                                                        общината. 

7.Анализ на ситуацията и оценка на потребностите от социални услуга в община  

Хайредин. 
                                                                                 Докл. Ирина Цонова – гл. експерт   

                                                                                „Хуманитарни дейности” в община  

                                                                                        Хайредин 

8.   Докладни. 
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8.1.Вносител: Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин и  заявление на Петя  Николова  

Ницковска за  закупуване на земя частна общинска собственост. 

                                                                           Докл. Р. Стойков – Кмет на община   

                                                                                  Хайредин 

8.2.Вносител: Секретарите на читалищата функциониращи на територията на общината, 

относно: отпускане на средства за участие на самодейните състави от общината в националния 

фолклорен събор гр. Копривщица. 

                                                                                 Докл. Секретар на читалищата от   

                                                                                        общината 

8.3. Вносител:  Мариянка Полиева Вичева - Директор на СОУ „ Васил Воденичарски” с. 

Хайредин, относно: Разрешение за изключение от минималния брои на ученици в паралелки за 

учебната 2010/2011г. 

                                                                                 Докл. Мариянка Полиева Вичева –    

                                                                                        Директор на СОУ „ В. Воденичарски” с.   

                                                                                        Хайредин 

8.4. Вносител: Анна Иванова Цветкова – Директор на ОУ „ Горан Червеняшки” с. Михайлово, 

относно: Разрешение за изключение от минималния брои ученици в паралелки за учебната 

2010/2011 г. 

                                                                                Докл. Анна Иванова Цветкова –                    

                                                                                       Директор на ОУ „ Горан Червеняшки” с.    

                                                                                       Михайлово 

8.5. Вносител:  Галя Панчева – Директор на ОУ „ Св.св. Кирил и Методий” с. Рогозен, относно: 

Разрешение за изключение от минималния брои ученици в паралелките за учебната 2010/2011  

                                                                                       Докл. Галя Панчева – Директор на ОУ „   

                                                                                       Св. св. Кирил и Методий” с. Рогозен 

8.6. Вносител: Веселка Евтимова – Директор на ОУ „ Христо Ботев” с. Манастирище, относно: 

Разрешение за изключения от минималния брой ученици в паралелките за учебната 2010/2011г. 

                                                                               Докл. Веселка Евтимова – Директор на   

                                                                               ОУ „  Христо Ботев” с. Манастирище 
8.7. Вносител: Веселка Евтимова – Директор на ОУ „ Христо Ботев” с. Манастирище, относно: 

Предстоящи ремонтни дейности за подготовката на учебната 2010/2011 г., и действителното 

състояние на ОУ „ Христо Ботев” с. Манастирище. 

                                                                                 Докл. Веселка Евтимова – Директор на   

                                                                                        ОУ „ Христо Ботев” с. Манастирище 

8.8. Вносител: Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин, относно: Одобряване на ПУП – 

парцеларен план на елементите на техническата инфраструктура – трасе за външно ел. 

захранване НН за захранване на обект: „ Приемно – предавателна станция за GSM/UMTS 

оборудване VZ  6173 на „ БТК” АД в поземлен имот с катастрален № 120080, местност „ 

Турек”, землище с. Манастирище, ЕКАТЕ 47010 общ. Хайредин, минаващо по полски пътища с 

катастрални номера ПИ № 000638 и ПИ № 000670 – общинска публична собственост и през 

имот № 888 – съществуваща улична мрежа в границите на с. Манастирище. 

                                                                              Докл. Р. Стойков – Кмет на община  

                                                                                     Хайредин 
9. Отпускане на еднократни социални помощи за лечение и погребение за месец  август на 2010 

г. 

                                                                             Докл. И. Гиздова – Председател на ПК   

                                                                                    по „Социални дейности”при ОбС 

10. Искане на група общински съветници „ Вот на недоверие” на Васил Александров – 

Председател на ОбС Хайредин. 

11. Питания, изказвания и предложения на граждани. 

                                             ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    11 

                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -     НЯМА 

ДНЕВНИЯ РЕД СЕ ПРИЕМА 
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При гласуването на дневния ред отсъства г – н Цветомир Кръстев  – общински 

съветник и г – н Георги Кръстев – общински съветник 

 

По т. 1 от дневния ред: Отчет за касовото изпълнение на бюджета на общината за   

                                          първото полугодие на  2010 г. 
 
                 По тази точка от дневния ред г -  н Васил Александров – Председател на ОбС 

Хайредин предостави думата на Председателя на ПК по „ БиФ”. 

                Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: В ПК по „БиФ” 

имаше сериозен дебат па тази точка от дневния ред. От този документ е видно, че 

местните приходи не се изпълняват,но изпълнението на цифрите зависи от други органи. На 

заседанието на ПК по „БиФ”  провело се на 13.08.2010 г., присъстваха и г – н В.Петров – гл. 

счетоводител  и г –жа Силвия Катанска – гл. експерт „ Бюджет” в община Хайредин, те 

дадоха отговор на някои от поставените им въпроси.  

                 Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ТСУ”: Направи ни впечатление 

слабата активност. Има приходи от наем земя, приходите от концесиите, на тези въпроси не 

мага да намеря отговор.    

                   Г – н Цветомир Кръстев – общински съветник влиза на заседание на ОбС в 09.51 ч., 

след което и г – н Георги Кръстев, с което  общият броят на общинските съветници става 

тринадесет.  

                Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности”: В ПК по 

„Социални дейности” тази точка бе разгледана, но комисията не предлага предложение за 

решение. Като по- компетентна и водеща комисия в това отношение оставихме ПК  по „ 

Бюджет и Финанси” да излезе с предложение за решение. 

              Г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на решенията”: В ПК 

тази  точка от дневния ред бе разгледана и обсъдена. Комисията изразява тревога от 

дейността по администриране на собствеността на местните приходи за първото полугодие 

на 2010 г. 

               Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на 

останалите общински съветници. 

              Г – жа Искра Гиздова – общински съветник:  В ПК стана дума и особено 

наблегнахме на таксите за детските градини, които са несъбираеми. ПК им идея да се 

предложи решение, с което да може да се въздейства на родителите на тези деца, дори и да 

се действа  по – драстично. Другият въпрос, които бе поставен още преди три сесии, относно 

списъка на лицата които ползват услугите на домашен социален патронаж. Такъв списък още 

не ни е представен. Третият въпрос на които искам да се спра е тази финансова ревизия, 

която се извърши в училищата и, ако е възможно да ни се даде повече ясното по този въпрос. 

Аз не съм съгласна с такова разпределение на средствата . 

             Г – н Петър Попов – общински съветник: От където и да го погледнеш все зле! Имам 

чувство, че ние създаваме само консумация. В общината „ ходят всякакви слухове”. Правят се 

разходи от които изобщо няма никаква нужда, мисля, че в време г – н Александров да започне 

първо от себе си и да направи някаква промяна.  Мнението ме е, че ние изобщо не събираме, 

харчим и потъваме. 

          Г – н Румен Христов – общински съветник: От предишното ръководство има актове, 

които са на служители в общината. Въпросът ми е дали е стартирала процедурата по 

събирането им? 

          Г – н Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин: Ще отговора веднага. Да, 

стартирала е такава процедура и има вече заведени дела.  

         След като нямаше повече изказвания по тази точка от дневния ред г – н В. Александров 

предложи да се пристъпи към гласуване. 
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                  Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин подложи точка първа отчет за касовото изпълнение на 

бюджета на общината за първото полугодие на  2010 г., на гласуване и съвета взе 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 331 

 
1. ОбС Хайредин, на основание чл. 21, ал. 1 т. 6 от ЗМСМА, чл. 30 от ЗОБ и чл. 5, ал. 1 т. 5 от Правилника за организация и дейността на   

ОбС  приема отчета за касовото изпълнение на бюджета на Община Хайредин към 30.06.2010 г., както следва: 

1.По приходите  в размер на 1 616 049 лв., разпределени по видове, както следва:  

 

С П Р А В К А  за изпълнението на приходите 

  по бюджета на Община Хайредин към 30.06.2010 година  

                                                                               

Наименование  на приходите 

      Пара- 

граф 

                   

Начален план 

                

Уточнен 

план 

               

Отчет 

                            

Преизпълнение 

/неизпълнение/            

к.5-к.4 

% на 

изпълнение 

к.5/к.4 в % 

1 2 3 4 5 6 7 

ПРИХОДИ С ОБЩИНСКИ ХАРАКТЕР             

I. ДАНЪЧНИ И НЕДАНЪЧНИ ПРИХОДИ   313 770 313 770 147 325 -166 445 47% 

1.    Данъчни приходи   87 905 87 905 32 823 -55 082 37% 

1.1. Данък върху доходите на физически лица 01 00 1 700 1 700 1 464 -236 86% 

1.1.1. Окончателен годишен /патентен/ данък 01 03 1 700 1 700 1 464 -236 86% 

1.2. Имуществени данъци 13 00 86 205 86 205 31 359 -54 846 36% 

1.2.1. Данък върху недвижими имоти 13 01 39 635 39 635 16 768 -22 867 42% 

1.2.3. Данък върху превозните средства 13 03 31 370 31 370 7 348 -24 022 23% 

1.2.4. Данък дарения и придобиване имущ.възмезден начин 13 04 15 200 15 200 7 243 -7 957 48% 

2. Неданъчни приходи   225 865 225 865 114 502 -111 363 51% 

2.1. Приходи и доходи от собственост 24 00 84 155 84 155 56 268 -27 887 67% 

2.1.1. Приходи от продажби 24 04 625 625 0 -625 0% 

2.1.2. Приходи от наеми на имущество 24 05 7 500 7 500 2 728 -4 772 36% 

2.1.3. Приходи от наеми на земя 24 06 73 830 73 830 53 213 -20 617 72% 

2.1.4. Приходи от дивиденти 24 07 1 900 1 900 0 -1 900 0% 

2.1.5. Приходи от лихвипо текущи банк.сметки 24 08 300 300 327 27 109% 

2.2. Общински такси 27 00 135 590 135 590 49 527 -86 063 37% 



 6 

2.2.1. За ползване на детски градини 27 01 11 800 11 800 4 352 -7 448 37% 

2.2.2. За домашен социален патронаж 27 04 34 800 34 800 13 101 -21 699 38% 

2.2.3. За пазари, тържища и други 27 05 400 400 88 -312 22% 

2.2.4. За битови отпадъци 27 07 43 920 43 920 20 143 -23 777 46% 

2.2.5. За технически услуги 27 10 5 600 5 600 2 639 -2 961 47% 

2.2.6. За административни услуги 27 11 38 700 38 700 8 094 -30 606 21% 

2.2.7. За откупуване на гробни места 27 15 370 370 170 -200 46% 

2.2.8. Други общински такси 27 29     940 940 0% 

2.3. Глоби, санкции, наказателни лихви 28 00       0 0% 

2.4. Други неданъчни приходи 36 00 6 120 6 120 7 639 1 519 125% 

2.5. Приходи от продажба на общинско имущество 40 00 0 0 0 0 0% 

2.7. Приходи от концесии  41 00     1 068 1 068 0% 

2.8. Помощи, дарения и други 45 00       0 0% 

ІІ. ВЗАИМООТНОШЕНИЯ С ЦБ 31 00 442 900 442 900 187 625 -255 275 42% 

1. Трансфери за местни дейности 31 12 342 400 342 400 174 825 -167 575 51% 

2. Целева субсидия за капиталови разходи 31 13 100 500 100 500 12 800 -87 700 13% 

ІІІ. ТРАНСФЕРИ    0 0 4 698 4 698 0% 

1. Трансфери м/у бюджетни сметки 61 00 0 0 0 0 0% 

2. Трансфери м/у бюджетни и извънбюджетни  62 00 0 0 0 0 0% 

3. Трансфери от /за ПУДООС 64 00     4 698 4 698 0% 

ІV. ВРЕМЕННИ БЕЗЛИХВЕНИ ЗАЕМИ   0 0 -29183 -29 183 0% 

1.Временни безлихв.заеми от/за ПУДООС /нето/ 78 00 0 0 -29183 -29183 0% 

1.1 Погасен заем ПУДООС  78 12     -29183 -29 183 0% 

V.  ПРЕХОДЕН ОСТАТЪК   12 302 12 302 12 302 0 100% 

1. Преходен остатък от 2009 г.   12 302 12 302 12 302 0 100% 

Общо местни приходи /І + ІІ + ІІІ + ІV + V/   768 972 768 972 322 767 -446 205 42% 

ПРИХОДИ С ДЪРЖАВЕН ХАРАКТЕР           

І. ВЗАИМООТНОШЕНИЯ С ЦБ 31 00 1 830 560 1 878 636 1 038 654 -839 982 55% 

1. Обща субсидия за държавни дейности 31 11 1 830 560 1 860 682 1 024 431 -836 251 55% 

4. Други целеви трансфери от ЦБ 31 28   17 954 14 223 -3 731 79% 

II. ТРАНСФЕРИ           

1. Трансфери между бюджетни сметки    61 00 0 128 314 128 314 0 100% 

1.1 Получени трансфери /+/     61 01       0 0% 

1.2 Предаставени трансфери 61 02       0 0% 

1.3 Трансфери от МТСП по прогр. за осиг. на заетост 61 05   128 314 128 314 0 100% 



 7 

ІІІ. Неданъчни приходи за ДДД   0 7057 7144 0 101% 

3.1. Приходи от наем земя     7 057 7 057   100% 

3.2. Приходи от лихви       87   0% 

IV. ПРЕХОДЕН ОСТАТЪК   119 170 119 170 119 170 0 100% 

1. Преходен остатък от 2009 г.   119 170 119 170 119 170 0 100% 

Общо държавни приходи / I + II + III +ІV/   1 949 730 2 133 177 1 293 282 -839 982 61% 

ОБЩО ПРИХОДИ ПО БЮДЖЕТА   2 718 702 2 902 149 1 616 049 -1 286 187 56% 

 

2. По разходите – 1 347 740 лв., разпределени по параграфи от ЕБК 2010, функции, дейности, както следва:  

 

  С П Р А В К А за изпълнението на разходите по  

параграфи на бюджета на Община Хайредин към 30.06.2010 г. 

     

В с и ч к о 

В това число : 

 Наименование   Държавни дейности Общински дейности 

 
на разхода § 

Начален 

план 

Уточнен 

план Отчет 

Начален 

план 

Уточнен 

план Отчет 

Начален 

план 

Уточнен 

план Отчет 

 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 

 

Заплати и възнаграждения за 

персонала, нает по трудови и 

служебни правоотношения 01 00 1 188 250 1 181 812 554 543 1 157 250 1 150 812 539 363 31 000 31 000 15 180 

 

Други възнаграждения и 

плащания за персонала 
02 00 205 315 318 906 202 846 108 219 221 810 155 249 97 096 97 096 47 597 

 

Задължителни осигурителни 

вноски от работодатели 05 00 256 749 274 472 143 035 236 176 253 899 131 036 20 573 20 573 11 999 

 

Издръжка 

10 00 790 042 839 763 366 349 325 136 374 857 171 035 464 906 464 906 195 314 

 

Стипендии 

40 00 8 063 8 063 1 488 8 063 8 063 1 488       

 

Текущи трансфери, обезщетения 

и помощи за домакинствата 42 00 6 900 15 750 9 568   8 850 6 943 6 900 6 900 2 625 

 ВСИЧКО РАЗХОДИ:   2 455 319 2 638 766 1 277 829 1 834 844 2 018 291 1 005 114 620 475 620 475 272 715 

 

Субсидии на организации с 

нестопанска цел 45 00 70 587 70 587 33 838 70 587 70 587 33 838       
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Разходи за членски внос и участие в 

нетърговски организации 
46 00 3 500 3 500 792       3 500 3 500 792 

 ВСИЧКО СУБСИДИИ:   74 087 74 087 34 630 70 587 70 587 33 838 3 500 3 500 792 

 
Разходи за лихви 

29 20 3 224 3 229 2 666       3 224 3 229 2 666 

 

Капиталови разходи  

51 00 101 053 101 053 12 800       101 053 101 053 12 800 

 
Придобиване на ДМА 

52 00 11 156 11 156 6 076 1 702 1 702   9 454 9 454 6 076 

 

Резерв за непредвидени и неотложни 

разходи 
97 00 55 863 55 863 0 42 597 42 597   13 266 13 266   

 ОБЩО РАЗХОДИ:   2 700 702 2 884 154 1 334 001 1 949 730 2 133 177 1 038 952 750 972 750 977 295 049 

 

Разходи за държавни дейности за 

сметка на общински приходи 
  18 000 18 000 13 739       18000 18000 13739 

 

в т.ч.: капиталови разходи 

  0 0 0             

 

                                                     

ОБЩО РАЗХОДИ ПО 

БЮДЖЕТА:   2 718 702 2 902 154 1 347 740 1 949 730 2 133 177 1 038 952 768 972 768 977 308 788 

 

 

   С П Р А В К А за изпълнението на разходите  по функции    

                                      и дейности на бюджета на Община ХАЙРЕДИН към 30.06.2010 г.                              
         

                                  В това число:     

   код Наименование на                          Всичко: Държавни дейности Общински дейности 

   на функция, дейност Начален Уточнен 

Отчет 

Начален Уточнен 

Отчет 

Начален Уточнен 

Отчет    дейност 
  

план план план план план План 

 1   2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 

 І.   Общи държавни служби 647 560 647 560 306 674 389 928 389 928 185 761 257 632 257 632 120 913 

 1 122 Общинска администрация 577 660 577 660 272 943 389 928 389 928 185 761 187 732 187 732 87 182 

 2 123 Общински съвет 69 900 69 900 33 731       69 900 69 900 33 731 

 ІІ.   Отбрана и сигурност 66 900 66 900 30 564 66 900 66 900 30 564 0 0 0 

 1 219 Други дейности по отбрана 43 320 43 320 22 188 43 320 43 320 22 188       

 2 239 Други дейности по В. С. 16 560 16 560 6 250 16 560 16 560 6 250       
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 3 282 Отбранително-мобил. подготовка 7 020 7 020 2 126 7 020 7 020 2 126       

 4 283 Превантивна дейност - кризи 0 0 0             

 5 284 Ликвидиране последици от БАК 0 0 0             

 ІІІ.   Образование 869 694 903 961 424 679 801 374 835 641 400 997 68 320 68 320 23 682 

 1 311 Обединени детски заведения 248 090 243 011 105 694 179 770 174 691 82 012 68 320 68 320 23 682 

 2 318 Предучилищна подготовка 0 2 921 1 705   2 921 1 705       

 3 322 Общообразователни училища 
610 088 637 409 305 794 610 088 637 409 305 794       

 4 389 Други дейности по образование 0 9 104 7 740   9 104 7 740       

 5 337 Извънучилищни дейности 11 516 11 516 3 746 11 516 11 516 3 746       

 ІV.   Здравеопазване 53 686 65 012 39 744 47 966 59 292 36 226 5 720 5 720 3 518 

 1 437 Здравни кабинети 43 982 47 666 18 479 43 982 47 666 18 479       

 2 469 Други дейности по здравеопазването 9 704 17 346 21 265 3 984 11 626 17 747 5 720 5 720 3 518 

 V.   Социално подпомагане и грижи 620 418 757 582 403 098 530 378 667 542 350 056 90 040 90 040 53 042 

 1 524 Домашен социален патронаж 74 800 74 800 37927       74 800 74 800 37 927 

 2 532 Програми за временна заетост 15 240 143 554 143429   128 314 128 314 15 240 15 240 15 115 

 3 540 Дом за стари хора 483 210 483 210 212826 483 210 483 210 212 826       

 4 554 Защитено жилище 47 168 47 168 1973 47 168 47 168 1 973       

 5 559 Други текущи трансфери 0 8 850 6943   8 850 6 943       

 VІ.   Жилищно строителство, БКС и ООС 202 430 202 430 59 077 0 0 0 202 430 202 430 59 077 

 1 604 Осветление на улици и площади 72 030 72 030 29 423       72 030 72 030 29 423 

 2 606 Поддържане и ремонт на ул. мрежа 40 400 40 400 21 380       40 400 40 400 21 380 

 3 623 Чистота 90 000 90 000 8 274       90 000 90 000 8 274 

 VІІ.   Почивно дело, култура 80 385 80 385 44 681 70 587 70 587 33 838 9 798 9 798 10 843 

 1 714 Спорт за всички 6 200 6 200 4 603       6200 6200 4 603 

 2 738 Читалища 70 587 70 587 33 838 70 587 70 587 33 838       

 3 745 Обредни домове 900 900 495       900 900 495 

 4 759 Други дейности по културата 2 698 2 698 5 745       2 698 2 698 5 745 

 VIII   Икономически дейности и услуги 100 542 101 232 22 818 0 690 1 510 100 542 100 542 21 308 

 1 832 Поддържане общинска пътна мрежа 82 842 82 842 10 179       82842 82842 10 179 

 2 898 Други  дейности по икономиката 17 700 18 390 12 639   690 1 510 17 700 17 700 11 129 

 IХ   Разходи за лихви 3 224 3 224 2 666       3 224 3 224 2 666 

 Х   Резерв за непредв. и неотложни разходи 55 863 55 863 0 42 597 42 597 0 13 266 13 266 0 

 ХI   Разходи за ДД за сметка на общ.приходи 18 000 18 000 13 739       18 000 18 000 13 739 

     ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА: 2 718 702 2 902 149 1 347 740 1 949 730 2 133 177 1 038 952 768 972 768 972 308 788 
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3. Изпълнение на инвестиционната програма в размер на 18 876 лв., както следва: 

 

О Т Ч Е Т за изпълнение на капиталовите разходи в Община Хайредин към 30.06.2010 година 
         

  

№ О б е к т и 

  

Отчет 

 източници на финансиране: 

  
Уточнен 

план 

Целева субсидия за 

капиталови разходи Собствени 

средства 

Преходен 

остатък 

2009 г. 

  1 2 3 4 5 6 7 

  1 Ремонт улична мрежа с. Хайредин 11 000 0       

  2 Ремонт улична мрежа с. Михайлово 5 000 2 500 2 500     

  3 Ремонт улична мрежа с. Манастирище 6 700 3 300 3 300     

  4  Ремонт улична мрежа с. Бързина 8 000 4 000 4 000     

  5 Ремонт улична мрежа с. Рогозен 6 000 3 000 3 000     

  6 Рехабилитация ОПМ участък Хайредин - Ботево 64 353 0       

    Всичко: 101 053 12 800 12 800 0 0 

  7 Изплащане на микробус / вноски лизинг/ 6 756 3 378   2825 553 

  
8 Закупуване на компютърна конфигурация - ОУ Рогозен - 1 бр. 

1 702 0       

  9 Закупуване на климатична система за Читалище Хайредин - 1 бр. 2 698 2 698   2 698   

    Всичко: 11 156 6 076 0 5 523 553 

        ОБЩО КАПИТАЛОВИ РАЗХОДИ: 112 209 18 876 12 800 5 523 553 

 

 

 

4. ОбС Хайредин, изразява тревога от дейността по администриране на  събираемостта на местните проходи за първото полугодие на 

2010 г. и възлага на К мета на общината и Дирекция „ ФСД” и  „ АПО” да предприемат практически мерки  и упражняват по – действен  

контрол през второто полугодие на 2010 г., за изпълнение на плана за местните приходи и разходване на средствата само в размера на  

утвърдения план по параграфи и кметства и наличие на финансов ресурс. 

 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-   8 

                                                                                                      “ПРОТИВ”   –     НЯМА     

“ВЪЗД.СЕ”   -       5 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА
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По т.2 от дневния ред:  Отчет за касовото изпълнение на бюджета на кметствата   

                                           в селата Михайлово, Манастирище, Рогозен и Бързина   

                                           за първото полугодие на 2010 г. 

 
            По тази точка от дневния ред г – н В. Александров – Председател на ОбС 

Хайредин предостави на кметовете по населени места. 

             Г – н Валери Крумов – кмет на кметство с. Михайлово:Годишен план 8480 лв. 

Приходна част към 30.06.2010 г., неданъчни и данъчни приходи на кметство с. Михайлово са 

в размер на 8088 лв. Недвижими имоти, превозни средства, наем имущество, битови 

отпадъци, административни услуги, гробни места, други неданъчни приходи. Към 30.06.2010 

г., изразено в проценти около 56%. 

             Г – н А. Атанасов – кмет на кметство с. Манастирище: Приходната част на 

Бюджет 2010 г., към 30.06.2010 г., от събрани местни данъци и такси са изпълнени около 

26%, правим всичко възможно да се увеличи процента на проходите, но имайки в предвид 

ръста на безработицата, социалното и финансовото положение на населението ни не можем 

да очакваме съществено нарастване на приходите. Събраните такси от административни 

услуги към 30.06.2010 г., са в размер на 2 200 лв., в сравнение със същия период на 2009 г., са 

били събрани и отчетени 1 200 лв. Видно е, че приходите от тези услуги са се увеличили 

почти два пъти.  Като превантивна мяка за увеличаване на събираемостта на местните 

данъци и такси, сме ограничили издаването на документни от административен характер на 

лица, които не са погасили задълженията си. 

            Г – н Ив. Бешировски – кмет на кметство с. Рогозен: Делегираните държавни 

дейности и местни дейности през периода на полугодието които отчитаме бяха осигурени с 

необходимите финансови средства. Средствата се разходваха целесъобразно, в рамките на 

ободрените разходи по бюджетни параграфи, утвърдени с бюджет  2010 г., от ОбС Хайредин. 

Ръководството на кметството се  стремяло да не допуска неправомерни разходи и 

същевременно е подсигурило необходимите финансови средства за нормалното 

функциониране на видовете дейности и изпълнение на заложените приходни параметри  и 

социално – икономически цели. По отношение на целесъобразността на бюджета може да се 

говори и пише много, ще кажа само, че от разпределените ни 6 000 00 лв., капиталови 

разходи за инфраструктура и ремонт на улична пътна мрежа, са отремонтирани ул. „ Христо 

Ботев” и ул. „ Цветко Савов”. По приходната час, кметството отчита местните приходи, 

както следва: данък сгради , такса битови отпадъци , данък МПС, такса пазар, администрация 

и обслужване, концесия Язовир 1 и 2 – приходите постъпват в общината, съгласно договор за 

концесия, наем земя – също постъпват в общината, други неданъчни приходни постъпления 

нямаме, след оптимизация на училищната мрежа и детските градини. 

              Г – н Светлин Цветков – кмет на кметство с. Бързина: По приходната част на 

бюджета към 30.06.2010 г., имаме събрани 682.00 лв., от данък сгради, 846.00 лв. – такса 

смет, 12.00 лв., МПС, общо 1540.00 лв., при годишен план 1600.00 лв. От административни 

услуги сме събрали 196.00 лв., при годишен план 400.00 лв., и 25.00 лв., такса гробно място 

при план 20.00 лв. Прихода от наем земя от арендатори се внася в общината. Въпреки 

оскъдния бюджет, винаги сме се съобразявали с лимита  и средствата са изразходени 

целесъобразно. Можем да кажем, че макар и много трудно, сме се справили много добре с 

бюджет 2010 г.  За да се върши качествено и ритмично работата, са необходими средства. На 

всички ни е ясно, че финансовата криза ни се отрази много зле и е необходима актуализация 

на бюджета за второто полугодие на 2010 г. 

            Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин, предостави думата на 

общинските съветници. 

            Отношение взеха г – н Николай Кожухарски, г – н Румен Христов, г – н Цветоми 

Кръстев. 

             Г – н В. Александров постави на гласуване тази точка от дневния ред и съвета 

взе 



 12 

РЕШЕНИЕ 

№ 332 

1. ОбС Хайредин, на основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА и чл. 5, ал. 1, т. 5 от 

Правилника за организация и дейността на ОбС приема отчетите за касовото 

изпълнение на бюджета на кметство с. Михайлово, кметство с. Манастирище, 

кметство с. Рогозен, кметство с. Бързина за първото полугодие на 2010 г. 

 

                                                 ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    11 

                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -            2 

                                            РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

 

По т.3 от дневния ред:  Отчет за касовото изпълнение на бюджета на ОбС    

                                           Хайредин за първото полугодие на 2010 г. 

 
                По тази точка от дневния ред г – н В. Александров предостави думата на г – н 

Николай Кожухарски – Председател на ПК по „БиФ”. 

                 Г – н  Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: В ПК по „ БиФ” тази точка 

от дневния ред бе обсъдена и коментирана. На заседанието на „ БиФ” състояло се на 

13.08.2010 г., възникнаха някои въпроси на които бе даден отговор. 

                 Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: Точка трета от  

проекта дневния ред за настоящата сесия се дебатира в  ПК по „ТСУ”.  

                Г – н В. Александров – Председател на ОбС: С Решение № 292, Протокол № 

31/11.02.2010 г., на ОбС Хайредин утвърждава бюджета на ОбС в размер на 70 000 лв. Така 

утвърдените средства за издръжка на ОбС бяха разпределени по параграфи както следва: 

§ 01 – 00 - ЗАПЛАТИ – 70 000; 

§ 02 – 00  - Др. възнаграждения – 54 994; 

§ 02 – 01 -  Нещ. персонал – 4 510; 

§ 02-  02 – Перс. по извънтр. прав. – 50 484; 

§ 05 – 51 – Осиг. внос. за ДОО – 6 435; 

§ 05 – 60 – Осиг. внос. за ЗОВ – 2 592; 

§ 05 – 80 – Осиг. внос. за ДЗПО – 800; 

§ 10 – 00 -  ИЗДРЪЖКА – 5 079; 

§ 10 – 15 – Материали – 1 938; 

§ 10 – 16 – Вода, горива, енергия – 829; 

   в.т.ч. – вода – 0; 

   в.т.ч. – ел. енергия  - 329; 

   в.т.ч. – горива – 500; 

§ 10 – 20 -  Външни услуги – 2 212; 

  в.т.ч. – транс. услуги – 0; 

  в.т.ч. – квал. на пер.  – 412; 

    в.т.ч. – телефони – 1 800; 

§ 10 – 51 -  командировки – 100; 

§ 00 – 98 –  представтелни  – 100 ; 

            През изминалото полугодие на 2010 г / 01.01.2010 г./30.06.2010 г./, ОбС е извършил 

разходи по параграфи като се е съобразявал с ЗМСМА и Правилника за организация и 

дейността на  ОбС за изплащане на възнагражденията  за участие на общинските съветници 

на заседание на ОбС и ПК. През първото полугодие на 2010 г., в бюджета на ОбС бяха 

разчетени средства  за провеждане на 6 заседания на ОбС и 24  заседания на ПК.  От 01.2010 

г., до 30.06.2010 г., са проведени 6 заседания на ОбС и 24 заседания на ПК.  

            През отчетения период не са изплащани суми не планувани в бюджета за 2010 г.,   

Общо за първото полугодие на 2010 г., ОбС е изразходил общо 33 731 лв., т.е. 48% от 

планувания бюджет. 

           По параграфа разходите за първите шест месеца на 2010 г., е както следва: 
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§ 02 – 00 – Други възнаграждения. В този параграф за първото полугодие на 2010 г., за  

изплащане възнаграждения на общински съветници  за участие в заседанията на ОбС и ПК са 

разходвани 27 508 лв., т.е. е реализирана икономия от 852 лв. Тази икономия е направена в 

резултат на неизплатени възнаграждения на общинските съветници за не участие в заседания 

на ПК съгласно Правилника за организация и дейността на ОбС. 

§ 02 – 01 – Други възнаграждения . В този параграф е предвидена сумата от 4 510 лв., за 

изплащане възнаграждения на техническия сътрудник. За първите шест месеца на 2010 г., са 

изплатени 2 336 лв. 

В § 05 – 51 – разходи за ДОО. От плануваните средства за ДОО за годината от 6 435 лв., са 

изразходвани за полугодието 2986 лв.,  икономия 231 лв., която се формира от неизплатени 

суми за възнаграждения на общинските съветници за неучастие в заседание на ПК и не 

изплатени осигуровки. 

В § 05 – 60 – здравни осигуровки не сме допуснали преразход. При планувани 2 592 от 

изразходвани за отчетен период сме изразходвали сумата от 1323 лв. 

В § 05 – 80 – допълнителни здравни осигуровки – при планувани 800 лв., са изразходвани 

341 лв., т.е. реализирали сме една икономия от 59 лв. 

Не сме изразходвали повече от плануваните в § 10 – 00 издръжка. В този § ОбС сме 

изразходвали за първото полугодие на 2010 г., 1573 лв. 

В § 10 – 15 – материали. За първите шест месеца на 2010 г., сме изразходвали сумата от 508 

лв., при планувани за годината 1938 лв. 

В § 10 – 16 – вода, ел. енергия, и горива от планувани за годината 829 лв., сме изразходвали 

до сега сумата от 383 лв. 

В § 10 – 20 – външни услуги от планувани за 2010 г., 2 212 лв., в.т.ч. за квалификация на 

персонала 412 лв., и телефонни услуги 1800 лв., сме изразходвали общо сумата от 592 лв., 

в.т.ч. за квалификация на персонала 210 лв., и за телефонни услуги 382 лв., В телефонните 

услуги са изплащани таксите GSM  апарати и телефон 22-39 на ОбС. 

             Съществена икономия сме реализирали в § 10 – 51 командировки и § 00 – 98 – 

представителни където от плануваните общо за двата параграфа 200 лв., за полугодието не 

сме изразходвали нито лев.  

              В заключение ще посоча, че разходите  за първото полугодие на 2010 г., би бил по – 

голям, ако не следвахме курс на икономия, не  извършвахме нецелесъобразни разходи и не 

изплащахме суми не планувани в бюджета на ОбС за 2010 г. 

От казаното до тук можем да направим следните изводи: 

1. Утвърдения бюджет за 2010 г., е съдействал за  нормалното функциониране на ОбС и 

ПК съгласно ЗМСМА и Правилника за организация и дейността на ОбС. 

2. През отчетения период ОбС е спазвал финансова дисциплина и е разходвал 

плануваните средства съгласно ЗМСМА, Закона за общинския бюджет и Правилника 

за организация и дейността на ОбС. 

3. В дейността на ОбС продължаваме да спазваме стриктно изискванията на 

Правилника за организацията и дейността на ОбС да не се изплащат възнаграждения 

на общинските съветници за не участие в заседанията на ОбС и ПК.  

         Г – н В. Александров постави точка трета от дневния ред на гласуване и 

съвета взе 
РЕШЕНИЕ 

№ 333 

1. ОбС Хайредин, на основание ЗМСМА и Правилника за организация и дейността 

на ОбС приема отчета за касовото изпълнение на бюджета на ОбС за първото 

полугодие на 2010 г. 

                                             ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    12 

                                                  “ПРОТИВ”   –        1 / Кожухарски /  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -     НЯМА 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

 

Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин обяви почивка от 10.40 ч., до 11.00 ч., 

след което ОбС възобнови своята работа 
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По т.4 от дневния ред:      Актуализация на бюджета на общината за 2010 г., в  

                                               изпълнение на Указ на НС  № 191/19.07.2010 г., и Закона за   

                                               изменение и допълнение на Закона за  държавния бюджет   

                                               в РБ. 

 

                По тази точка от дневния ред г – н В. Александров – Председател на 

ОбС Хайредин, предостави думата на г – н Николай Кожухарски – Председател 

на ПК по „ БиФ”. 

               Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: След като 

тази точка от дневния ред бе дебатирана доста сериозно в ПК по „БиФ”, на която 

комисия присъстваха и г – н В. Петров – гл. счетоводител при  община Хайредин  и г 

– жа Катанска – гл. експерт  „Бюджет” и внесоха някои допълнителни пояснения. 

Изискахме от специалистите в тази област още няколко справки, които вече са 

пред мен и имам отговор на поставените  от мен  въпроси.  

               Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: В комисията по 

„ ТСУ” имаше допълнителни разяснения, сега и аз виждам исканата информация 

представена на вниманието на г – н Кожухарски, с която се запознах и предлагам 

на ОбС Хайредин да бъде подкрепена точката от дневния ред. 

              Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности”: В 

комисията по „ Социални дейности” тази точка  не бе подробно разглеждана, 

оставихме я на колегите от ПК по „ Бюджет и финанси”, като по – компетентни в 

областта. 

             Г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на 

решенията”: Актуализацията на бюджета на общината за 2010 г., в изпълнение на 

Указ на НС  № 191/19.07.2010 г., и Закона за изменение и допълнение на Закона за  

държавния бюджет в РБ се обсъди задълбочено в комисията, като се коментираха 

различни варианти и предложения. След станалите разисквания се стигна до 

предложение да се приеме актуализацията по предложения от общинска 

администрация начин.  

             Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: Има ли други от 

общинските съветници? 

             Г- жа Искра Гиздова: Изказвам моето лично мнение и становище, като не 

искам да ангажирам никого с него. Много от служителите на общинска 

администрация са пътуващи, смятам, че разходите им, ако не се поемат от 

общината ще доведат до известна икономия в бюджета. Друга мярка е 

съкращаването на служителите на пенсионна възраст.  

             Г – н Цветомир Кръстев – общински съветник: Стана дума на ПК по 

„Социални дейности”, че средствата по селища за отпускане на еднократните 

помощи за лечение са изключително малко, ще има ли възможност да се прехвърлят 

средства от четвъртото в третото тримесечие, а през месец октомври ако има 

повече приходи да увеличим параграфа за отпускане на еднократни социални 

помощи.  

            Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин постави 

предложението на г – н Кръстев на гласуване и съвета гласува 
 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    10 

“ПРОТИВ”   –     НЯМА 

“ВЪЗД.СЕ”   -        3 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
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             Г – н В. Александров постави на гласуване актуализация на бюджета на общината за 2010 г., 

в изпълнение на Указ на НС  № 191/19.07.2010 г., и Закона за  изменение и допълнение на Закона за  

държавния бюджет   в РБ и съвета взе 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 334 

1.ОбС Хайредин,  на основание чл.21, ал.1, т.6, чл.52 ал.1 от ЗМСМА, чл.11 ал.7, чл. 9 и чл.12 от ЗОБ 

и във връзка с разпоредбите на Закона за държавния бюджет на Република България за 2010 г., 

ПМС № 324 / 30.12.2009 г. за изпълнение на ДБРБ за 2010 година, Решение на МС № 937 / 08.12.2009 

г. за разделение на дейностите, Указание на МФ № ФО – 1 от 13.01.2010 г. по съставянето на 

бюджета, Закон за изменение и допълнение на  Закона за държавния бюджет на Република България 

за 2010 г. (Обн., ДВ, бр. 99 от 2009 г.; доп., бр. 18 от 2010 г.; Решение № 4 на Конституционния съд от 

2010 г. - бр. 27 от 2010 г.), Указание на МФ № ФО – 32 от 21.07.2010 г. по съставянето на бюджета и 

др.  и Наредбата на общинския съвет по чл.9 а от ЗОБ, приема актуализиран бюджет на Община 

Хайредин за 2010 г., СЧИТАНО ОТ 23.07.2010 г., както следва: 
1. По приходите - Общ размер на приходите  2 792 332 лв., в това число: 

 1.1. За държавни дейности – 2 114 817  лв. 

 § 31-11 / Обща допълваща субсидия /  - 1 818 011 лв. 

 Преходен остатък     -    119 170 лв. 

 Трансфери от МТСП    -    148 200 лв. 

 Наем училищна земя    -       7 057 лв. 

 Други трансфери и субвенции от РБ   -     22 379 лв. 

1.2. За общински дейности – 677 515  лв. 

 § 31-12 /обща изравнителна субсидия /     -     301 700 лв.  

 поддържане и снегопочистване                  -       14 000 лв. 

 § 31-13 / капиталови разходи /                    -      85 400 лв. 

  Данъчни приходи                      -     63 205 лв. 

 Неданъчни приходи         -     190 280 лв. 

 Преходен остатък                     -      12 302 лв. 

 Трансфер ПУДОС          -       4 698 лв. 

 Приходи от продажби                    -      5 930 лв. 

2. По разходите -  в размер на 2 792 332 лв., разпределени по функции, групи, дейности и параграфи в 

т.ч.: 

 2.1. За делегирани държавни дейности в размер на 2 114 817 лв.,  

 от тях: 

 - От държавна субсидия  – 1 818 011 лв.; 

 - От преходен остатък – 148 200 лв. 

 - От други трансфери и субвенции – 22 379 лв. 

 - Трансфери от МТСП – 128 314 лв. 

 - Наем училищна земя – 7 057 лв. 

 2.2. За местни дейности в размер на 677 515 лв. 

 - в т.ч. от местни приходи за дофинансиране на държавни дейности, както следва:  

Дейност 389 „Други дейности по образованието” - 18 000лв.; 

Дейност 122 „Общинска администрация” - 13 730 лв. 

2.3. В т.ч. резерв: 

  - местна дейност – 2 370 лв. 

 - държавна дейност – 42 597 лв. 

3. Утвърждава разчетите по приходната и разходната част в размери съгласно разработените и 

предоставени приложения в частта на държавните и местни дейности, както следва:  
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 М А К Р О Р А М К А      ПРИХОДИ ОБЩИНСКИ   БЮДЖЕТ/2010г  

 актуализиран към 23.07.2010 г.  

№ П     р     и     х      о     д     и 
Шифър 

ЕБК 

План 2010г. 

разлика 
С  у  м  а / 
било/ 

С у м а 
/става/ 

            

I. Държавна   Дейност   2 165 964 2 114 817 -51 147 

1,1 Преходен остатък 95-01 119 170 119 170 0 

1,2 Обща допълваща субсидия 31-11 1 869 158 1 818 011 -51 147 

1,3 Трансфери 61-00 148 200 148 200 0 

1,4 Наем училищна земя 24-06 7 057 7 057 0 

1,5 Други целеви трансфери 31-28 22 379 22 379 0 

II. Местна     Дейност   768 972 677 515 -91 457 

2,1 Преходен     остатък 95-01 12 302 12 302 0 

2,2 Обща изравнителна субсидия 31-12 327 900 301 700 -26 200 

2,3 
Субсидия зимно 
снегопочистване 31-12 14 500 14 000 -500 

2,4 Субсидия целева КР 31-13 36 700 31 200 -5 500 

2,5 Субсидия ремонти ОП мрежа 31-13 63 800 54 200 -9 600 

2,6 Данъчни   Приходи 13-00 87 905 63 205 -24 700 

2,7 Неданъчни  Приходи 20-00 225 865 190 280 -35 585 

2,8 Трансфер ПУДОС 64-00 0 4 698 4 698 

2,9 Приходи от продажби 40-40 0 5 930 5 930 

            

  Всичко I+II:   2 934 936 2 792 332 -142 604 
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МАКРОРАМКА ДЕЙНОСТ ДЕЛЕГИРАНА от ДЪРЖАВАТА    

         

П   Р   И   Х   О   Д   И 
С  у  м  а 
/било/ 

Сума 
/става/ разлика 

дейност 
ЕБК Р а з х о д н а     ч а с т 

С  у  м  а 
/било/ 

Сума 
/става/ разлика 

Обща д. Субсидия  31-11 1 869 158 1 818 011 -51 147 122 Общинска администрация 389 928 348372 -41 556 

Субсидия КР      31-13 0 0 0 219 Др. дейности по отбраната 43 320 43320 0 

Преходен остатък  95-01 119 170 119 170 0 239 Др. дейности по вътр. сигурност 16 560 16560 0 

Други целеви трансфери 31-28 22 379 22 379 0 282 Отбр. мобилизационна подготовка 7 020 7020 0 

Трансфери 61-05 148 200 148 200 0 318 Предучилищна подготовка 2 921 2921 0 

Наем училищна земя 24-06 7 057 7 057 0 311 Обединени детски заведения 174 691 174691 0 

        322  Общообразователни училища 637 409 637409 0 

         резерв 5 411 5411 0 

        337  Извънучилищни дейности 11 516 11516 0 

        389 Други дейности по образованието 9 104 9104 0 

        437  Здравни кабинети в ООУ и ОДЗ 47 666 45353 -2 313 

        469  Други д/ти по здравеопазването 18 724 18505 -219 

        532  ПВЗ / трансфер/ 148 200 148200 0 

        540  Дом стари хора 483 210 483210 0 

          резерв 3 042 3042 0 

        554  Защитено жилище 47 168 47168 0 

          резерв 33 964 33964 0 

        559 Други текущи трансфери 13 275 13275 0 

        714 Спорт за всички 1 378 1378 0 

        738 Читалища 70 587 63528 -7 059 

        898  Др.дейности по икономиката 690 690 0 
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          резерв 180 180 0 

     Държавни  приходи: 2 165 964 2 114 817 -51 147   Държавни разходи: 2 165 964 2 114 817 -51 147 

 

 

МАКРОРАМКА ДЕЛЕГИРАНА  МЕСТНА  ДЕЙНОСТ    

         

П   Р   И   Х   О   Д   И 
С  у  м  а 
/било/ 

Сума 
/става/ разлика 

дейност 
ЕБК Р а з х о д н а     ч а с т 

С  у  м  а 
/било/ 

Сума 
/става/ разлика 

 Данъчни  приходи 87905 63 205 -24 700 122 Общинска администрация   190430 143 788 -46 642 

Неданъчни приходи 225865 190 280 -35 585   резерв 9786   -9 786 

 Субсидия зимно снегопочистване 14500 14 000 -500 122 
Общинска администрация-
дофинансиране   13 730 13 730 

 Обща изравнителна субсидия 327900 301 700 -26 200 123 Общински  Съвет 69900 64 410 -5 490 

 Целева субсидия  КР 36700 31 200 -5 500   резерв 100   -100 

Субсидия ремонти ОП мрежа 63800 54 200 -9 600 311 
Обединени детски 
заведения 68320 52 080 -16 240 

 Преходен остатък/2009г. 12302 12 302 0   резерв 3000   -3 000 

Приходи от продажби   5 930 5 930 389 

Др.дейности по 
образованието – превоз на 
ученици над 16 г.-
дофинансиране 18000 18 000 0 

Трансфер ПУДОС   4698 4 698 469 
Др. дейности по 
здравеопазването 5720 5 720 0 

          резерв 380 380 0 

        524 
Домашен социален 
патронаж 74800 67 200 -7 600 

        532 Програми временна заетост 15240 18 550 3 310 

        604 
Осветление улици и 
площади/ 72030 59 547 -12 483 

        606 Поддържане улична мрежа 40400 45 598 5 198 

        623 Чистота 90000 81 850 -8 150 

        714 Спортни бази за спорт за 6200 6 200 0 
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всички 

        745 
Обредни домове / помощи 
при погребения/ 900 900 0 

        759 
Други дейности по 
културата   10000 10 000 

        832 Поддържане на ОП мрежа 82842 72 742 -10 600 

                0 

        898 
Др. дейности по 
икономиката 17700 12 820 -4 880 

        910 Разходи за лихви 3224 4 000 776 

Местни  приходи: 768972 677515 -91 457   Местни  разходи: 768972 677 515 -91 457 

 

4. Актуализира поименна Инвестиционна програма за 2010 г., както следва:  

 
ИНВЕСТИЦИОННА ПРОГРАМА/ТИТУЛЕН СПИСЪК – КР/ 

 
№ 

 

О    Б     Е     К      Т      И 

п-ф Д. Дейност М. Дейност От собствени 

приходи 

О б щ о 

ЕБК к. Сума к. Сума к. Сума Ст/т 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 

I  Доставка  климатична система         

1.1 Читалище Хайредин 52-03     1 2698 2 698 

II Придобиване компютърна 
конфигурация 

        

2.1 ОУ с. Рогозен 52-01 1 1702     1 702 

III Изплащане микрбус /вноски 
лизинг/ 

        

3.1 Общинска администрация с. 
Хайредин 

52-04     1 6756 6 756 

ІV Възстанов.пътна настилка         

4.1 с. Хайредин    1 5500 1 5930 11 430 

4.2 с. Михайлово    1 5000   5 000 

4.3 с. Манастирище    1 6700   6 700 

4.4 с. Бързина    1 8000   8 000 

4.5 с. Рогозен    1 6000   6 000 

V Частична Рехабилитация ОПМ         

5.1 Рехабилитация на ОПМ на    1 54200  553 54 753 
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територията на общината 

          

  Общо:   1702 6 85400 2 15937 103 139 

          

1. Преходен остатък от 2009 г. 553 

2. Целева субсидия Капиталови Разходи   31 200 

3. Субсидия ремонт ОПМ 54 200 

3. Капиталови разходи източник Местни приходи  9 454 

4. Местни приходи по § 40-40 5 930 

5. Държавни приходи учебни заведения 1 702 

 Всичко Капиталови разходи: 103 139 

5.  ОбС Хайредин, приема разчета за целеви разходи, както следва за: 

5.1 Членски внос – 1 000 лв. 

5.2 Помощи за погребения –  900 лв. 

5.3 Помощи за лечение – 4 000 лв. 

6.Финансова дисциплина. 

6.1.  Приема лимит за представителни разходи в размер на 2 640 лв. за всички Кметове, в т.число: 

Км. Хайредин –  2 000 лв. 

Км. Манастирище –  180 лв. 

Км. Михайлово –  180 лв. 

Км. Бързина –  100 лв. 

Км. Рогозен –  180 лв. 

6.2. Разходването на бюджетните средства се извършва единствено при спазване процедурата по ЗФУК – заявка, контрол-проверка за 

наличие на средства, разрешение, разходване. 

6.3. Допълнителни финансови ангажименти се поемат при осигурено финансиране и наличен финансов ресурс, заделен в конкретна 

дейност, вид разходен параграф по ЕБК, размер. 

7. Упълномощава Кмета на общината да утвърди поименен списък на пътуващите учители и размера на средствата в рамките на 85% от 

действителните разходи. Същите представляват целеви държавен трансфер. 

8. Упълномощава Кмета на общината да утвърди поименен списък на пътуващите служители в „Общинска администрация” и размера на 

средствата в рамките на 85% от действителните разходи.  

9. Утвърждава извънбюджетна сметка, оперираща със средства постъпващи в общината от оперативните програми – 

BG87STSA93003278793300 в Банка ДСК, 

BG60STSA93003278793301 в Банка ДСК. 

10. Утвърждава числеността и средствата за заплати в годишен размер, както следва: 
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10.1 Общинска администрация - 38 щатни бройки численост на персонала със средства за заплати и осигуровки в годишен размер 

на 348 372 лв.  за сметка на държавния трансфер съгласно единния разходен стандарт за Община Хайредин и 13 730 лв. дофинансиране с 

местни приходи. 

10.2 Здравеопазване – 6 щатни бройки численост на персонала със средства за заплати и осигуровки в годишен размер на 42 445 лв. 

за сметка на държавния трансфер съгласно единния разходен стандарт за Община Хайредин. 

10.3 Обединено детско заведение - 25 щатни бройки численост на персонала със средства за заплати и осигуровки в годишен размер 

на 174 691 лв. за сметка на държавния трансфер съгласно единния разходен стандарт за Община Хайредин. 

10.4 Дом за стари хора - 47 щатни бройки численост на персонала със средства за заплати и осигуровки в годишен размер на 302 940 

лв. за сметка на държавния трансфер, част от единния разходен стандарт. 

            10.5 Определя нещатна численост на персонала и фонд работна заплата, за дейности „общинска отговорност” съгласно 

приложението. 

             11. Възлага на Кмета на Общината и упълномощава същият със следните ПРАВА: 

  11.1 Да определи конкретните права и отговорности на второстепенните разпоредители с бюджетни кредити; 

              11.2 Да ограничава или спира финансиране на бюджетни организации и звена при нарушаване на бюджетната и финансова 

дисциплина.  

11.3 При възникване на временен недостиг на средства за финансиране на “държавни дейности”, да отправи мотивирано искане до 

министъра на финансите за авансово предоставяне на одобрената субсидия; 

11.4 Да отразява служебно промените по общинският бюджет с размера на постъпилите и разходвани средства от дарения и 

спонсорства и в съответствие с волята на дарителя, донора. 

11.5 Да информира периодично общинският съвет в подходяща форма за размера и причините по просрочените задължения в 

случаите на натрупани просрочени задължения в размер (над 7 % от общинските приходи), както и за просрочените вземания и 

конкретните мерки за тяхното намаляване и ликвидиране. 

11.6 Да предлага на общински съвет след 30 юни да се прехвърлят средства от един вид разходи в друг вид разходи за делегираните 

от държавата дейности, с изключение на разходите за делегираните от държавата дейности по образование и социални дейности,  при 

условие че няма просрочени задължения в съответните дейности. 

              12. При спазване Общият размер на бюджета и при възникване на неотложни и доказани потребности през бюджетната година, 

доколкото със закон не е предвидено друго, предоставя следните правомощия на кмета /чл. 27 от ЗОБ/: 

- Да изменя размера на бюджетните кредити за различните видове разходи в обема на общите разходи на една бюджетна дейност, без 

средствата за заплати, осигурителни вноски и стипендии в частта за делегираните от държавата дейности; 

- Да прехвърля бюджетни кредити за различните видове разходи в една дейност или от една дейност в друга в границите на една 

бюджетна група, без да изменя общия й размер в частта за местните дейности; 

- Да се разпорежда с резервния бюджетен кредит по т.2.3 ; 

- Да кандидатства за средства по Структурни и други фондове на ЕС, по национални програми и др. източници след решение на 

Общинския съвет; 

- Да кандидатства за средства от централния бюджет и други източници за съфинансиране на общински програми и проекти след 

решение на Общинския съвет; 



 22 

- Да разработва и възлага изработката на общински програми и проекти за осигуряване на алтернативни източници и средства за 

реализиране на определените годишни цели на общината. 

13. Всеки второстепенен разпоредител спазва разходването на утвърдените кредитни разходни лимити по Бюджета. Разходването на 

средствата за всяко тримесечие се разрешава до средномесечен размер на постъпващите приходи. При неизпълнение на приходната част 

всеки ВРБК разходва определеният размер държавна помощ и средномесечен размер на действително постъпили приходи за предходен 

период. (чл.22 от ЗОБ) 

14. Собствените приходи постъпващи по бюджетите на учебните заведения задължително се внасят по сметката на Общината 

администрираща тези приходи: BG 88 STSA 9300 8490 0401 00 ТБ ДСК гр. Козлодуй. Приходите се представят по бюджетите на учебните 

заведения в тридневен срок след представяне на актуализация на ПРБК за компенсирани промени по план приход/разход по бюджета на 

УЗ. 

15. ПРБК утвърждава Бюджетите и Бюджетните сметки на Учебните заведения и другите ВРБК. 

 

 

 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    13 

“ПРОТИВ”   –      НЯМА 

“ВЪЗД.СЕ”   -      НЯМА 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
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               Г – н В. Александров –Председател на ОбС Хайредин направи предложение да се 

пристъпи към обсъждане и гласуване на точка 8. Докладни, а именно: 8.1.Вносител: 

Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин и заявление на Петя Николова  Ницковска, 

за  закупуване на земя частна общинска собственост. След това да бъдат обсъдени и 

докладните на ръководителите на учебните заведения, за да не се налага да присъстват на 

цялото заседание на ОбС. 

           Г – н Александров постави предложението на гласуване и съвета гласува: 

                                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    13 

                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -     НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

 

                Г – н Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на г – н 

Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ” по точка 8.1 от дневния ред. 

              Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: Този материал бе обсъден 

на ПК по „ ТСУ”. Този имот  позволява да бъде продаден тъй като е частна общинска 

собственост,  необходимо е  чрез публичен търг съгласно  изискванията на чл. 35 от ЗОС и 

Наредба № 5 на ОбС като определя първоначална тръжна цена определена от лицензиран 

оценител с експертна оценка. 

            Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: Тази точка от дневния 

ред е в компетенцията на ПК по „ ТСУ” и след като тази докладна е подкрепена от тях, 

предлагам ОбС също да подкрепи. 

             Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности” и г – жа 

Галина Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на решенията: Тази точка от дневния 

ред бе оставена на по – компетентните ПК. 

           Г – н В. Александров – Председател на ОбС, след като нямаше други предложения за 

допълнение по тази точка от дневния ред я постави на гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 335 

1. ОбС Хайредин, на основание чл., 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и чл. 5, ал. 1, т. 8 от 

Правилника за организация и дейността на ОбС приема да се продаде имот № 

039045 от 7 727 дка, частна общинска собственост находяща се в землището на с. 

Рогозен, местността „ Добролевски път „ ЕКАТТЕ 62815, община Хайредин чрез 

публичен търг съгласно  изискванията на чл. 35 от ЗОС и Наредба № 5 на ОбС като 

определя първоначална тръжна цена от 4829 лв., определена от лицензиран 

оценител с експертна оценка от 15.01.2010 г. 

2. ОбС Хайредин, възлага на Кмета на община Хайредин да проведе  процедура за  

продажбата на имот 039045 от 7 727 дка., частна общинска собственост, находящ се 

в  землището на с. Рогозен, съгласно чл., 35 от ЗОС и Наредба № 5 на ОбС. 

                                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    13 

                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -     НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

            Г –н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: Да преминем към 

обсъждане и гласуване на точка  8.3. от дневния ред.  Вносител:  Мариянка Полиева 

Вичева – Директор на СОУ „ Васил Воденичарски” с. Хайредин, относно: Разрешение за 

изключение от минималния брои на ученици в паралелки за учебната 2010/2011г. 

                                                                                Докл. Мариянка Полиева Вичева –    

                                                                                Директор на СОУ „ В. Воденичарски” с.   

                                                                                Хайредин 

8.4. Вносител: Анна Иванова Цветкова – Директор на ОУ „ Горан Червеняшки” с. 

Михайлово, относно: Разрешение за изключение от минималния брои ученици в 

паралелки за учебната 2010/2011 г. 
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                                                                                Докл. Анна Иванова Цветкова –                    

                                                                                Директор на ОУ „ Горан Червеняшки” с.    

                                                                                Михайлово 

8.5. Вносител:  Галя Панчева – Директор на ОУ „ Св. св. Кирил и Методий” с. Рогозен, 

относно: Разрешение за изключение от минималния брои ученици в паралелките за 

учебната 2010/2011 г. 

                                                                               Докл. Галя Панчева – Директор на ОУ „   

                                                                               Св. св. Кирил и Методий” с. Рогозен 

8.6. Вносител: Веселка Евтимова – Директор на ОУ „ Христо Ботев” с. Манастирище, 

относно: Разрешение за изключения от минималния брой ученици в паралелките за 

учебната 2010/2011 г. 

                                                                               Докл. Веселка Евтимова – Директор на   

                                                                               ОУ „  Христо Ботев” с. Манастирище 

8.7. Вносител: Веселка Евтимова – Директор на ОУ „ Христо Ботев” с. Манастирище, 

относно: Предстоящи ремонтни дейности за подготовката на учебната 2010/2011 г., и 

действителното състояние на ОУ „ Христо Ботев” с. Манастирище. 

                                                                                 Докл. Веселка Евтимова – Директор на   

                                                                                 ОУ „ Христо Ботев” с. Манастирище 
                                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    13 

                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -     НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

 

По т. 8.3. от дневния ред.  Вносител:  Мариянка Полиева Вичева - Директор 

                                               на СОУ „ Васил Воденичарски” с. Хайредин, относно:   

                                               Разрешение за изключение от минималния брои на ученици   

                                               в паралелки за учебната 2010/2011г. 
 

                Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: Представям на вниманието 

на всички присъстващи г – жа Мариянка Полиева Вичева – Директор на СОУ„Васил 

Воденичарски” на която предоставям думата. 

              Г –жа Мариянка Полиева Вичева – Директор на СОУ „ Васил Воденичарски”:Във 

връзка с предвидените Ви пълномощия съгласно чл.,11, ал.1, т. 2 и ал. 3 от Наредба № 7 от 29 

декември 2000 г. / изм. И доп. ДВ бр.27 от 11 март 2008 г., изм.бр. 70 от 08.08.2008 г.,бр. 4 от 

15.01.2010 г./ за определяне броя на паралелките и групите и броя на учениците и на децата в 

паралелките и в групите на училищата, детските градини и обслужващите звена,моля за учебната 

2010/2011 г., да разрешите изключения от минималния брой ученици по паралелки, както съм 

предложила в представеното ми от мен искане. Училището е единствено в населеното място и 

единствено в общината средно общообразователно училище. Материалната база е добра. 

Педагогическият персонал е квалифициран. До седми клас учениците са подсигурени с 

учебници. За 2010 г.,утвърденият ни бюджет е в размер на 290275 лв. , от тях до 01.07.2010 г., са 

изразходвани 138448 лв., остатъка до края на календарната година 151827 лв., очаквани приходи 

от наем на училищна земя. 

            Отношение взеха г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „БиФ”, г – н Петър 

Кременски – общински съветник, г – н Цветомир Кръстев – общински съветник, г – н Петър 

Попов – общински съветник. 

             По тази точка от дневния ред г – н В. Александров – Председател на ОбС 

Хайредин постави на гласуване и съвета взе 
РЕШЕНИЕ 

№ 336 

1.   ОбС – Хайредин приема искането на директора на СОУ „Васил Воденичарски”, с. 

Хайредин за изключения от минималния брой на учениците като утвърждава 7 класа в 7 

маломерни паралелки за учебната 2010/2011 г. по чл. 11, ал. 1 т. 2, ал. 2 и ал. 3 от Наредба 
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№ 7 от 29 декември 2000 г. / изм. и доп. ДВ, бр. 27 от 11 март 2008 г., изм. Бр. 70 от 08.08.2008 

г., бр. 4 от 15.01.2010 г./ за определяне броя на паралелките и групите и броя на учениците и 

децата в паралелките и в групите и броя на учениците и децата в паралелките и в групите 

на училищата, детските градини и обслужващите звена, както следва: І клас – 12 ученика; 

V клас – 17 ученика; VІ клас -  14 ученика; VІІ клас – 13 ученика; ІХ клас – 16 ученика; Х 

клас – 14 ученика; ХІІ клас – 10 ученика; 

2.  ОбС – Хайредин приема искането на директора на СОУ „Васил Воденичарски”, с. 

Хайредин за разрешение и изключения от минималния брой на учениците като 

утвърждава ІV клас в самостоятелна, маломерна паралелка за учебната 2010/2011 г. по чл. 

11а, ал. 1, ал. 2 и ал. 3 от Наредба № 7 от 29 декември 2000 г. / изм. и доп. ДВ, бр. 27 от 11 

март 2008 г., изм. Бр. 70 от 08.08.2008 г., бр. 4 от 15.01.2010 г./ за определяне броя на 

паралелките и групите и броя на учениците и децата в паралелките и в групите и броя на 

учениците и децата в паралелките и в групите на училищата, детските градини и 

обслужващите звена, както следва: ІVклас – 8 ученика; 

3.  Дофинансирането по Наредба № 7 от 29 декември 2000 г. / изм. и доп. ДВ, бр. 27 от 11 

март 2008 г., изм. Бр. 70 от 08.08.2008 г., бр. 4 от 15.01.2010 г./ за определяне броя на 

паралелките и групите и броя на учениците и децата в паралелките и в групите и броя на 

учениците и децата в паралелките и в групите на училищата, детските градини и 

обслужващите звена до края на календарната година /20 и 40 %/ да се реализира чрез 

собствени средства: от преходни остатъци; собствени приходи; спонсори; 

4.  ОбС – Хайредин препоръчва на училищата  на територията на община Хайредин да 

продължат с вътрешната оптимизация на общинските училища. 

 

                                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    12 

                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -          1 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

По т.8.4. от дневния ред:  Вносител: Анна Иванова Цветкова – Директор на ОУ „   

                                              Горан Червеняшки” с. Михайлово, относно: Разрешение за   

                                              изключение от минималния брои ученици в паралелки за   

                                              учебната 2010/2011 г. 

 
            Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин представи и г – жа Анна 

Иванова Цветкова – Директор на ОУ „ Горан Червеняшки” с. Михайлово. 

           Г – жа Анна Иванова Цветкова –Директор на ОУ „ Горан Гервеняшки” с. Михайлово: 

На Вашето внимание съм представила   искане, относно  изключения от  минималния брой на 

учениците по паралелки, както е в материала представен на вниманието Ви. Училището е 

единствено в населеното място, Има добра база за работа. Квалифициран педагогически 

персонал, 70% от учениците са от ромски произход, родителите са на социални помощи, от 

социално слаби семейства. Учениците са обезпечени с учебници и учебни помагала. Има и 

регистрирано училищно настоятелство. За 2010 г., утвърденият бюджет на училището е 

147 072 лв., Изразходвани средства към 31.06.2010 г., - 72 658 лв., остатък за следващите шест 

месеца 74 414 лв. Училището осигурява общо 34 705 лв., от които – 17 528 лв., - преходен 

остатък то 2009 г. Наем училищна земя за 2009 г., - 7 057.32 лв. Очакван приход от наем земя 

за 2010 г., - 10 120 лв. Общо разполагаме с остатък – 109 119 лв. Смятам, че останалите пет 

месеца училището разполага с достатъчно средства за издръжка, работни заплати и 

персонал. 

         Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин постави точка 8.4 от дневния 

ред на гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 337 
1.  ОбС – Хайредин приема искането на директора на ОУ „Горан Червеняшки”, с. 

Михайлово за изключения от минималния брой на учениците като утвърждава 7 класа в 7 

маломерни паралелки за учебната 2010/2011 г. по чл. 11, ал. 1 т. 2, ал. 2 и ал. 3 от Наредба 
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№ 7 от 29 декември 2000 г. / изм. и доп. ДВ, бр. 27 от 11 март 2008 г., изм. Бр. 70 от 08.08.2008 

г., бр. 4 от 15.01.2010 г./ за определяне броя на паралелките и групите и броя на учениците и 

децата в паралелките и в групите и броя на учениците и децата в паралелките и в групите 

на училищата, детските градини и обслужващите звена, както следва: І клас – 12 ученика; 

ІІ клас – 11ученика; ІІІ клас – 13 ученика; ІV клас – 10 ученика; V клас – 12 ученика; VІ 

клас -  11 ученика; VІІ клас – 11 ученика; 

 2.  ОбС – Хайредин приема искането на директора на ОУ „Горан Червеняшки”, с. 

Михайлово  за разрешение и изключения от минималния брой на учениците като 

утвърждава VІІІ клас в самостоятелна, маломерна паралелка за учебната 2010/2011 г. по 

чл. 11а, ал. 1, ал. 2 и ал. 3 от Наредба № 7 от 29 декември 2000 г. / изм. и доп. ДВ, бр. 27 от 11 

март 2008 г., изм. Бр. 70 от 08.08.2008 г., бр. 4 от 15.01.2010 г./ за определяне броя на 

паралелките и групите и броя на учениците и децата в паралелките и в групите и броя на 

учениците и децата в паралелките и в групите на училищата, детските градини и 

обслужващите звена, както следва: VІІІкл. – 8 ученика; 

3. Дофинансирането по Наредба № 7 от 29 декември 2000 г. / изм. и доп. ДВ, бр. 27 от 11 

март 2008 г., изм. Бр. 70 от 08.08.2008 г., бр. 4 от 15.01.2010 г./ за определяне броя на 

паралелките и групите и броя на учениците и децата в паралелките и в групите и броя на 

учениците и децата в паралелките и в групите на училищата, детските градини и 

обслужващите звена до края на календарната година /20 и 40 %/ да се реализира чрез 

собствени средства: от преходни остатъци; собствени приходи; спонсори; 

4. ОбС – Хайредин препоръчва на училищата  на територията на община Хайредин да 

продължат с вътрешната оптимизация на общинските училища. 

 

                                             ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    12 

                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -          1 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

 

По т.8.5 от дневния ред: Вносител:  Галя Панчева – Директор на ОУ „ Св. Св. Кирил и   

                                         Методий” с. Рогозен, относно: Разрешение за изключение от   

                                        минималния брои ученици в паралелките за учебната 2010/2011     
 

          Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на г – жа 

Галя Панчева – Директор на ОУ „ Св. св. Кирил и Методий” с. Рогозен. 

          Г –жа Галя Панчева – Директор на ОУ „ Св. св. „ Кирил и Методий” с. Рогозен:  

Относно: Разрешение за изключения от минималния брой на учениците в паралелки за учебната 

2010/2011 година по чл. 11, ал. 1 т. 2, ал. 2 и ал. 3 от Наредба № 7 от 29 декември 2000 г. / изм. и 

доп. ДВ, бр. 27 от 11 март 2008 г., изм. Бр. 70 от 08.08.2008 г., бр. 4 от 15.01.2010 г./ за 

определяне броя на паралелките и групите и броя на учениците и децата в паралелките и в 

групите и броя на учениците и децата в паралелките и в групите на училищата, детските 

градини и обслужващите звена. Мотивите са: училището е единствено на територията на 

селото, по местонахождение училището е най – отдалеченото от центъра на община 

Хайредин. В училището се обучават деца от с. Бързина, то е средищно. Училището разполага с 

добра материално техническа база, оборудван физкултурен салон и изградена парна 

инсталация – единствени в общината. Учебна работилница с машини по дървообработване и 

металообработване, оборудван кабинет по химия и физика, биология. Открита спортна 

площадка с игрища за волейбол, баскетбол и футбол с изградени пейки тип стадион. 

Библиотека с 1 500 к8ниги. Актова зала за родителски срещи и мероприятия. Охранителна 

система. 

            Отношение по тази точка от дневния ред взеха още г – н Николай Кожухарски, г – н 

Ангел Стефанов, г – жа Искра Гиздова, г – н Цветомир Кръстев. 

            Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин постави точката от дневния ред 

на гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 
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№ 338 

1.  ОбС – Хайредин приема искането на директора на ОУ „Св. Св. Кирил и Методий”, с. 

Рогозен за изключения от минималния брой на учениците като утвърждава І и ІІ клас в 1 

слята, маломерна паралелка, и 3 класа в 3 маломерни паралелки за учебната 2010/2011 г. 

по чл. 11, ал. 1 т. 2, ал. 2 и ал. 3 от Наредба № 7 от 29 декември 2000 г. / изм. и доп. ДВ, бр. 27 

от 11 март 2008 г., изм. Бр. 70 от 08.08.2008 г., бр. 4 от 15.01.2010 г./ за определяне броя на 

паралелките и групите и броя на учениците и децата в паралелките и в групите и броя на 

учениците и децата в паралелките и в групите на училищата, детските градини и 

обслужващите звена, както следва: І клас и ІІ клас /слята/ - 14 ученика; ІV клас – 11 

ученика; V клас – 14 ученика; VІ клас – 11 ученика; 

2. ОбС Хайредин приема искането на директора на ОУ „ Св. св. Кирил и Методий”, с. 

Рогозен за разрешение и изключения от минималния брой на учениците като утвърждава 

VIII клас в самостоятелна, маломерна паралелка за учебната 2010/ 2011 г. по чл. 11а, ал., 2 

и ал. 3 от Наредба № 7 от 29 декември 2000 г. / изм. И доп. ДВ., бр. 27 от 11 март 2008 г., изм. 

Бр. 70 от 08.08.2008 г., бр., 4 от 15.01.2010 г./ за определяне броя на паралелките и групите и 

броя на учениците и децата в паралелките  и в групите и броя на учениците и децата в 

паралелките и в групите на училищата, детските градини и обслужващите звена, както 

следва: VIII кл. – 9 ученика; 

3.  Дофинансирането по Наредба № 7 от 29 декември 2000 г. / изм. и доп. ДВ, бр. 27 от 11 

март 2008 г., изм. Бр. 70 от 08.08.2008 г., бр. 4 от 15.01.2010 г./ за определяне броя на 

паралелките и групите и броя на учениците и децата в паралелките и в групите и броя на 

учениците и децата в паралелките и в групите на училищата, детските градини и 

обслужващите звена до края на календарната година /20 и 40 %/ да се реализира чрез 

собствени средства: от преходни остатъци; собствени приходи; спонсори; 

4.  ОбС – Хайредин препоръчва на училищата  на територията на община Хайредин да 

продължат с вътрешната оптимизация на общинските училища. 

 

                                                ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    12 

                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -          1 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

По т. 8.6. от дневния ред: Вносител: Веселка Евтимова – Директор на ОУ „ Христо   

                                              Ботев” с. Манастирище, относно: Разрешение за изключения   

                                             от минималния брой ученици в паралелките за учебната   

                                             2010/2011 г. 

За ОУ „ Христо Ботев” с. Манастирище ОбС взе 
РЕШЕНИЕ 

№ 339 

1. ОбС – Хайредин приема искането на директора на ОУ „Христо Ботев”, с. Манастирище 

за разрешение и изключения от минималния брой на учениците като утвърждава І-ІІ клас, 

ІІІ-ІV клас, V-VІ клас и VІІ-VІІІ клас – осем класа  в 4 /четири/ сляти, маломерни 

паралелки за учебната 2010/2011 г. по чл. 11а, ал. 1, ал. 2 и ал. 3 от Наредба № 7 от 29 

декември 2000 г. / изм. и доп. ДВ, бр. 27 от 11 март 2008 г., изм. Бр. 70 от 08.08.2008 г., бр. 4 

от 15.01.2010 г./ за определяне броя на паралелките и групите и броя на учениците и децата 

в паралелките и в групите и броя на учениците и децата в паралелките и в групите на 

училищата, детските градини и обслужващите звена, както следва: І-ІІ клас/слят/ – 12 

ученика, ІІІ-ІV клас/слят/ - 15 ученика, V-VІ клас/слят/ - 11 и VІІ-VІІІ клас/слят/ - 11  

ученика; 

2. Дофинансирането по Наредба № 7 от 29 декември 2000 г. / изм. и доп. ДВ, бр. 27 от 11 

март 2008 г., изм. Бр. 70 от 08.08.2008 г., бр. 4 от 15.01.2010 г./ за определяне броя на 

паралелките и групите и броя на учениците и децата в паралелките и в групите и броя на 

учениците и децата в паралелките и в групите на училищата, детските градини и 

обслужващите звена до края на календарната година /20 и 40 %/ да се реализира чрез 

собствени средства: от преходни остатъци; собствени приходи; спонсори; 
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3. ОбС – Хайредин препоръчва на училищата  на територията на община Хайредин да 

продължат с вътрешната оптимизация на общинските училища. 

                                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    12 

                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -          1 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

 
По т. 8.7.от дневния ред:  Вносител: Веселка Евтимова – Директор на ОУ „ Христо                   

                                              Ботев” с. Манастирище, относно: Предстоящи ремонтни   

                                              дейности за подготовката на учебната 2010/2011 г., и   

                                              действителното състояние на ОУ „ Христо Ботев” с.   

                                              Манастирище. 

 

                  Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на г – н 

Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”. 

                  Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: Този въпрос е 

разгледан подробно в ПК по „ БиФ”, но като, че ли  не взехме решение на ПК. 

                 Г – н Цветомир Кръстев – общински съветник: Решение ПК по „ БиФ” е взела и тя 

не разрешава отпускането на такива средства. Току що, бе приета актуализация на бюджета за 

2010 г., и такива средства не са предвидени, може ли да се предложи от къде да се вземе тази 

сума?  Г – н Цв. Кръстев предложи тези средства да се вземат от възнагражденията на 

общинските съветници, като се проведе редовна сесия на ОбС, но не се вземат възнаграждения. 

                 Г – н Петър Попов – общински съветник: Винаги може да се намери изход на 

проблема, а не да се бяга от него. Предлагам парите за училището да се намерят защото нещата 

са в ход, има си процедури и.т.н.,  нека всичко да стане плавно. Тук се създаде едно настроение, 

още преди време и децата хукнаха със своите родители и избягаха. Село Манастирище не е 

малко село, има кмет, има директор на училище, има и училищно настоятелство и до колкото си 

спомням Председател на това училищно настоятелство е г  -жа Ирина Цонова. Има достатъчно 

хора, които може да помогнат за решаването на този проблем. 

                 Г –жа Ирина Цонова – гл. експерт „ Хуманитарни дейности”: Много моля, господа 

съветници, не ме сочете по подобен начин. Била съм кмет на с. Манастирище, това е и мое родно 

село помагала както и с каквото съм могла. Да, наистина бях Председател на училищно 

настоятелство, но  по инициатива на  г –жа Веселка Ефтимова – Директор на ОУ „ Христо Ботев” 

с. Манстирище  се свиква комисия от която има и протокол на 20 август 2008 г., от проведено 

заседание и е избран друг Председател на училищното настоятелство.Своевременно съм се 

оттеглила и Вие нямате право да ме вините. 

                Г – н В. Александров подложи на гласуване предложението на   г – н Цветомир 

Кръстев, което е в следния текст:  Да се отпусне сумата равняваща се на възнагражденията на 

общинските съветници за участие в заседания на ПК и на ОбС за един месец и допълни още да 

се изисква от г – жа Веселка Евтимова  - Директор на ОУ „ Христо Ботев” с. Манастирище точно 

за какво ще бъдат изразходени средствата.  

                Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин подложи така направените 

предложения на гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 340 

1. ОбС Хайредин, приема докладна  на  г – ж Веселка Евтимова – Директор на ОУ „ Христо 

Ботев” с. Манастирище, като отпуска  сумата равняваща се на възнагражденията на 

общинските съветници за участие на заседания на ПК и ОбС за един месец. Сумата да се 

вземе от Бюджета на ОбС Хайредин за 2010 г., като в срок да края на месец септември  г –

жа Евтимова – Директор на ОУ „ Христо Ботев” с. Манастирище, да представи точен 

разчет за какво ще бъдат изразходвани средствата . 

                                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    10 

                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -          2 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 



 29 

Г – н Нино Братанов – общински съветник при гласуването на тази точка от дневния ред 

отсъства! 

 

Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин обяви почивка от 12.50 ч., до 13.05 ч., след 

което ОбС възобнови своята работа до изчерпване на дневния ред. 

 
 По т.5 от дневния ред: Отчет за работата на ОбС Хайредин за периода 01.01.2010   

                                           г.  - 30.06.1010 г. 

 

              Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на 

Председателите на ПК. 

             Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: В комисията тази точка 

от дневния ред се разгледа и дебатира много сериозно и задълбочено. Смятам, че тази точка 

от дневния ред не е по – маловажна от точка четвърта актуализацията на бюджета на 

общината за 2010 г. На ПК бяха направени някои предложения за допълнение към отчета на 

Председателя, такива допълнения са направени и представени. Предлагам на ОбС Хайредин 

тази точка с така направените допълнения да бъде приета. 

               Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности”: Тази точка 

от дневния ред не бе разглеждане в ПК. 

               Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: Отсъства от залата, като 

по – късно влиза на заседанието на ОбС. 

              Г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на решенията”: ПК по 

„ Контрол на решенията” предлага ОбС да приеме отчета за работата на ОбС Хайредин за 

периода 01.01.2010 г., - 30.06.2010 г. 

              Г- н В. Александров – предостави думата на останалите общински съветници. 
             Г – н Петър Попов – общински съветник:  Аз  мисля, че с този отчет ще получим 

голяма отрицателна оценка. Ние, за какво сме тук? Дошли сме да решим обществените 

въпроси. Ако така продължаваме от нас няма никакво нужда. Работата на ОбС се е 

превърнала в затворена зона, ние вървим  назад и аз категорично съм против приемането на 

такъв отчет. Крайно време е да спрем да се залъгваме и да работим за това за което сме 

дошли.  

           Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: Гледа се едностранно на 

нещата, аз не се смятам за опозиция, но според менен е необходимо да се допълваме. Взетите 

решения от нас като Общински съвет са важни, защото хората ще кажат утре „ това е 

решил ОбС”. Не смятам, че е по – важно колко на брой решения е взел ОбС, а колко от тях са 

изпълнени и утвърдени. Задаваха се въпроси, изискваше се да се направят някои допълнения от 

страна на г – н Александров като вносител на този материал, такова допълнение е направено. 

            Г – н В. Александров – Председател на ОбС предостави думата на останалите 

общински съветници. 

          Отношение взеха още г – н Петър Кременски – общински съветник, г – н Нино Братанов – 

общински съветник. 

              Г – н В. Александров: Уважаеми общински съветници, ако ми позволите да допълня. 

              В изпълнение на чл. 27,  ал. 6 от ЗМСМА и чл.104 от Правилника за организацията и 

дейността на ОбС и Плана за работата на ОбС през 2010 г. внасям настоящия отчет за работа на 

ОбС през първото полугодие на 2010 г. 

Както и през изминалите вече малко повече от две години и половина, така и сега Общинския 

съвет в своята работа се е ръководел от изискванията на ЗМСМА, Правилника за организацията 

и дейността на ОбС.Съгласно плана за работа, през първото полугодие на 2010 г. ОбС е провел 6 

заседания на ОбС и 24 заседания на ПК и сме взели 43 решения с 86 подточки.Основните 

въпроси , които е обсъждал ОбС през този отчетен период са отчета за изпълнение на бюджета 

на общината през 2009 г., приема бюджета на общината и капиталовите разходи за 2010 г., 

приемане на  Стратегия и Програма за управление на общинската собственост 2010-2011 

г.,участието на община Хайредин с проект “Първоначално залесяване на неземеделски земи по 

мярка 323 от Програма за развитие на селските райони”, участието на общината с проекти по ОП 

на  ЕС през 2010 г. и подготовка на общината за участие на общината през 2011 г., отчет  за 
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работата на ОбА за изпълнение на административните услуги на територията на общината.И 

през този отчетен период продължи работата на ОбС за приемане  на изменение и допълнение на  

приети до сега нормативни документи регламентиращи дейността на ОбА в съответствие с 

измененията и допълненията на нормативната уредба в РБ като:  

            - Приемане на Наредба за разполагане на преместваеми обекти за търговия и други 

обслужващи дейности и издаване на разрешения за поставяне 

            - Актуализация  на Наредба № 10 за определяне и администрирането на местните такси и 

цени на услугите на територията на общината. 

               В своята работа ОбС през първото полугодие на 2010 г. се е стремял да разглежда 

въпроси и приема решения на сесии на ОбС, отнасящи се до социално икономическото развитие 

на общината. В областта на социалната сфера сме обсъждали през първото полугодие на 2010 г. 

общо осемнадесет въпроса, от които 8 в областта на образованието, 3 в областта на културата, 6 

в областта на социално подпомагане и 1 в областта на административните услуги на общината. 

Всичко това потвърждава извода, че и през този отчетен период ОбС е отделял първостепенно 

значение на социалните дейности в общината, особено в областта на образованието, културата и 

социалното подпомагане.Само за еднократни социални помощи за лечение и погребение за 

първото полугодие на 2010 г. са изразходвани 2625.00 лв В икономическата и финансова сфера 

през отчетния период сме обсъждали и вземали решения на ОбС по 13 въпроса. Изхождайки от 

все по-задълбочаваща се икономическа и финансова криза в страната ОбС и ОбА  сме се 

стремели да работим за икономическото развитие на общината, особено за нейното финансово 

състояние. Постоянно на вниманието на ОбС е стоял въпроса за касово изпълнение на общината  

в т.ч. на общината, кметствата и учебните заведения, функциониращи на територията на 

общината.На следващо място в областта на строителството сме обсъждали и взели решения: 

утвърждаване и приемане на поименния списък на капиталовите разходи, разработване на 

проекти относно реконструкция и рехабилитация на пътен участък с.Бързина – с.Рогозен и пътен 

участък с.Рогозен – с. Сираково, кандидатстване на община Хайредин по схемата за  

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG161PO001/4.1 от 03.2010 “Подкрепа за 

прилагане на мерки за енергийна ефективност в общинската образователна инфраструктура эна 

178 малки общини”, приоритетна  ос 4 : “ Местно развитие и сътрудничество”, бюджетна линия 

BG161PO001/4.1 от 2010г. , кандидатстване на общината към фонд “Социално подпомагане” към 

МТСП с проектно предложение “Оборудване на защитено жилище с. Манастирище.Освен тези 

три сфери ОбС е разглеждал и други въпроси, които имат важно значение за развитието на 

общината. 

Анализирайки взетите решения на ОбС , можем да направим следните изводи: 

1. Приетите решение от ОбС по обем и съдържание не са малко и са законосъобразни. За 

отчетния период има върнато само едно решение за второ обсъждане №289 от Протокол 

№31/11.02.2010г. и то е за даване съгласие за строителство на завод за преработка на 

пшеница и производство на скорбяла и глутен, поради обстоятелствата, че не сме 

спазили изискванията за ползване на такъв вид земя за други дейности без да сме 

провели публично обсъждане. 

2. Те са правилно структурирани и допринасят за нормалното функциониране на ОбА и 

решаване на различни проблеми в общината. 

3. Видимо е желанието да се разработват проекти за участие в ЕП на ЕС по различни мерки 

за развитие. 

4. Полагат се грижи чрез своите решения от ОбС да осъществява контрол над ОбА и през 

този отчетен период за управление и стопанисване на общинската собственост, като 

източник на приходи в бюджета на общината и задоволяване потребностите на държавни 

органи и звена, работещи на територията на общината. 

5. През този период, въпреки направеното от ОбС не се извършва в достатъчна степен 

ефективен контрол върху ОбА и ръководствата на кметствата и държавни звена на 

територията на общината. 

6. В унисон с работата на ОбС е и работата на ПК. През отчетния период са проведени 24 

заседания, но продължава практиката  да се разглеждат всички въпроси включени в 

дневния ред, което отнема много време, вместо ПК да се съсредоточи само  върху 
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разглеждане на въпроси  от тяхната компетентност, като  мотивират своите  предложения 

за  решения, които се предлагат да се вземат от  ОбС. 

7. Внасяните материали в ОбС са все по-задълбочени и аналитични. 

           Работата на ОбС и ПК до голяма степен зависи и от работата на Председателя на ОбС и  

Председателите на ПК. 

           И през този период съм се стремял да изпълнявам изискванията на ЗМСМА и Правилника 

за организацията и дейността на ОбС. 

           На първо място – навреме подготвяне на материали за сесия на ОбС и заседания на ПК. 

Продължавам да не нарушавам изискванията на чл.63, ал.1 и чл.67, ал.1 от Правилника за 

организацията и дейността на ОбС т.е. да не се предоставят материали на общинските съветници 

седем дни преди заседанието на ОбС, както го изисква Закона за местното самоуправление и 

местната администарция и Правилника за организацията и дейността на ОбС. 

           На следващо място сме следили заедно с общинска администрация и административния 

секретар на общината излизащите нови нормативни актове на НС и МС и сме внасяли новите 

актуализирани текстове за обсъждане и приемане в ОбС. 

В това отношение излязоха нови изисквания за управление на общинска собственост  и това 

наложи да си поставим задачата с ОбА да  актуализираме Наредба №5, която предстои  ще се 

обсъжда на една от следващите  сесии. 

              Г – н В. Александров след направените допълнения и изказвания подложи тази 

точка от дневния ред на гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 341 

1.ОбС Хайредин, на основание чл., 5 ал. 1, т., 5 от  Правилника за организация и дейността 

на ОбС Хайредин приема отчета за работата на ОбС Хайредин за периода 01.01.2010 г. 

30.06.1010 г. 

                                                          ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-   7 

“ПРОТИВ”   –       5 

“ВЪЗД.СЕ”   -       1 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

По т.7 от дневния ред:  Анализ на ситуацията и оценка на потребностите от   

                                          социални услуга в община  Хайредин. 
                                                                                    

             Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на г – жа 

Ирина Николова Цонова – гл. експерт „ Хуманитарни дейности” в община Хайредин. 

Г – жа Ирина Цонова – гл. експерт „ Хуманитарни дейности”: Социалните 

услуги са дейности, които подпомагат и разширяват възможностите на лицата да водят 

самостоятелен начин на живот. Променящата се социално-икономическа среда в Република 

България влияе върху стандарта на живот и социалния статус на различни групи население. 

Структурните промени в икономиката и безработицата са предпоставка за социална изолация и 

затруднена адаптация на определени рискови групи от населението.Основна цел на общината 

като доставчик на социални услуги е да осигури по-добри и достойни условия на живот, и 

възможности за социално включване на групите в социален риск, като мобилизира всички 

ресурси – човешки и материални. Аналитичният доклад е продукт на съвместните усилия на  

Работната група за община Хайредин и обобщава резултатите от проучването и оценката на 

потребностите от социални услуги в общината, проведено през периода 01 - 30 юни 2010 година. 

Проучването е извършено с активното участие и приноса на представители на всички 

заинтересовани страни в община Хайредин – Общинска администрация,  Дирекция „Социално 

подпомагане” (Д”СП”), Дирекция „Бюро по труда”, институции, предоставящи социални услуги 

към Звено за управление на социални услуги, учебни заведения и детски градини, Местна 

комисия за борба с противообществените прояви на малолетни и непълнолетни (МКБППМН), 

инспектор Детска педагогическа стая (ДПС).Настоящият доклад е изготвен, за да отрази 

тенденциите в община Хайредин, в контекста на променящата се социално-икономическа среда в 

Република България и съобразен с изискванията на нормативната уредба.Целта на анализа е да 

определи приоритетите в областта на социалните услуги в общността на местно ниво, 

съобразени със специфичните потребности на населението в община Хайредин. Социалната 
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политика на община Хайредин е насочена към развиването на модерна, ефективна система от 

социални услуги, които поставят в своя център ползвателя, отговаря на нуждите на общността, 

осигурява равен достъп и непрекъснато подобрява своето качество, като се дава възможност на 

всяко човешко същество за реализация, без значение на етническа принадлежност, пол, 

увреждане, възраст, социално положение.  

Спазени са принципите и ценностите при планирането и предоставянето на социални 

услуги. 

 Изводи за наличните социални услуги 

 В община Хайредин се предоставят социални услуги  в общността и в специализирани 

институции, съобразно нуждите на рисковите групи, което улеснява процеса на 

деинституализация. Повечето от тези услуги имат нужда от разширяване на достъпа до тях в 

селата. Това ще даде възможност за увеличаване броя на ползвателите и ще обезпечи пълния 

капацитет на услугата.. 

     В община Хайредин не функционират услуги за деца и младежи, вписани в ППЗСП, да 

посрещат конкретни нужди на общността, да са насочени основно към здравна и психосоциална 

подкрепа. 

     В материала сме направени препоръки и изводи за услугите за възрастни и стари хора: 
     Услугите в общността за възрастни и хората с увреждания са развити в  

община Хайредин, но  тази рискова група е голяма, което налага разширяване обема и обхвата на 

предоставяните социални услуги.  

             Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на г – жа 

Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности”. 

           Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности”: След като 

изслушахме вносителя на материала г – жа Цонова и след като направихме някои уточнения 

по някои направления ПК по „ Социални дейности” приема анализ на ситуацията и оценка на 

потребностите от социални  услуга в община  Хайредин и предлага на ОбС също да бъде 

подкрепен. 

            Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: Комисията по „ ТСУ” 

разгледа материала на своето заседание, но сега не ни стана ясно в подготовката на самия 

анализ дали са участвали и кметовете на кметства, защото тяхното участие е особено 

важно?  

             Г – жа Цонова: На въпроса на г – н Замфиров. Да, разбира се, че кметовете по 

населени места са се отзовали и са взели участие в изготвянето на този документ. Това са 

методически указания, с които беше необходимо всички ние да се съобразим. 

             Г – н Николай Кожухарски -  Председател на ПК по „ БиФ”: На комисията по „ 

БиФ” не бе разгледан този материал задълбочено, оставихме на ПК по „ Социални дейности”, 

като по – компетентна в тази област за по – подробно и задълбочено разглеждане. 

             Г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на решенията”: 

Анализа на ситуацията и оценка на потребностите от социални услуга в община  Хайредин, бе 

оставен за разглеждане от по – компетентната ПК. След изслушването на вносителя 

предлагаме на ОбС да бъде приет този материал. 

           Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: Има ли други, желаещи да 

вземат отношение по тази точка от дневния ред? След като обсъждането на точка 7 от 

дневния ред бе прекратено г – н Александров подложи точката на гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 
№ 342 

1. ОбС Хайредин,  приема  Доклад -  Анализа на ситуацията и оценка на потребностите в 

община Хайредин; 

2. ОбС Хайредин, въз основа на направеният анализ на ситуацията, съгласно Приложение 

В1, Таблица 1 и Приложение В2, Таблица 2, считано от 01.01.2011 г. да се разкрие Дневен 

център за стари хора в с. Рогозен, община Хайредин с капацитет 20 броя. 

                                             ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    13 

                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -     НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
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По т.8.2. от дневния ред: Вносител: Секретарите на читалищата функциониращи на   

                                                 територията на общината, относно: отпускане на средства за   

                                                 участие на самодейните състави от общината в Националния   

                                                 фолклорен събор гр. Копривщица. 

 
           Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: Тази докладна е пристигнала в 

деловодството на ОбС Хайредин през месец юни 2010 г. В ПК стана дума и след като всичко е 

утвърдено предлагам на ОбС да се пристъпи към гласуване и съвета взе  

РЕШЕНИЕ 

№ 343 

1. ОбС Хайредин, на основание чл., 5, ал. 1, т. 5 и т. 21 от Правилника за организация и 

дейността на ОбС приема докладната от секретарите на читалищата функциониращи в 

селата Хайредин, Михайлово, Манастирище и Рогозен и определя сумата от 4 000 лв., 

/четири хиляди лева/, като по 1 000 лв., / хиляда лева / на читалище за участие в 

международния фолклорен събор в гр. Копривщица на 6,7 и 8 август 2010 г. 

                                               ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    13 

“ПРОТИВ”   –     НЯМА 

“ВЪЗД.СЕ”   -      НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

По т.8.8. от дневния ред:  Вносител: Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин,              

                                                   относно: Одобряване на ПУП – парцеларен план на елементите    

                                                   на техническата инфраструктура – трасе за външно ел.   

                                                   захранване НН за захранване на обект: „ Приемно – предавателна    

                                                   станция за GSM/UMTS оборудване VZ  6173 на „БТК” АД в                  

                                                   поземлен имот с катастрален № 120080, местност „   

                                                   Турек”, землище с. Манастирище, ЕКАТЕ 47010 общ. Хайредин,  

                                                   минаващо по полски пътища с катастрални номера ПИ № 000638  

                                                   и ПИ № 000670 – общинска публична собственост и през имот №  

                                                   888 – съществуваща улична мрежа в границите на с.Манастирище. 

                По тази точка от дневния ред  г – н В. Александров – Председател на ОбС 

Хайредин предостави думата на г – жа Валентина Стойчовска – ст. спец. „ 

Кадастър и регулация” в община Хайредин. 

              Г – жа В. Стойчовска: Във връзка с постъпило заявление вх.№ 414/23.02.2010г. за 

изработване на проект за ПУП – парцеларен план от „Българска телекомуникационна компания” АД 

гр.София, ЕИК 831642181, със седалище и адрес на управление гр.София, бул. „Ген.Тотлебен” № 8, 

представлявано от пълномощника си Ивайло Димитров Рангелов, ЕГН 7710053243., е издадено 

предписание, с което се допуска изработването на парцеларен план за трасе за външно ел.захранване на 

Базова станция VZ 6173 на „БТК” АД  в поземлен имот № 120080, местност „Турек”, землище 

Манастирище, ЕКАТТЕ 47010, община Хайредин. Парцеларният план е постъпил в Община Хайредин , 

като същият е разгледан и приет от ОбЕСУТ с решение по  протокол № 1 от 06.04.2010.Трасето на 

проектирания провод е ситуиран по полски пътища с кадастрални номера ПИ № 000638 и ПИ № 000670 

– общинска публична собственост и през улици /ІV - то класна пътна мрежа/ в регулацията на 

с.Манастирище, ведно със сервитутите си, като не се засягат земеделски земи.Захранването ще стане 

чрез монтаж и присъединяване на ново електромерно табло на стълб № 6 от съществуващия клон „В” 

на трафопост ТП-7 с.Манастирище.От таблото до базовата станция връзката ще се осъществи чрез 

подземен кабел НН с дължина 709.64 м.Това ще се извърши на основание предварителен договор 

1265191/12.10.2009г. от „ЧЕЗ Разпределение България” АД. Трафопост ТП-7, стълб № 6 и началните 

262.68 м. от трасето, попадат в границите на населеното място, като кабела ще се положи в обхвата на 

съществуващата улична мрежа на с.Манастирище.Останалите 446.96 м. от захранващия кабел ще се 

положат в границите на съществуващи полски пътища.Трасето на ел.захранването за имота е 

проектирано изцяло по земи общинска публична собственост, с което не се засягат земеделски земи.Ето 

защо не е необходимо решение за утвърждаване на трасе за проектиране на провода от Комисията по 

чл.17, ал.1, т.1 от ЗОЗЗ при Областна дирекция „Земеделие” гр.Враца. 
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     Г – н В Александров – Председател на ОбС предостави думата на г – н Будьони Замфиров 

– Председател на ПК по „ТСУ”. 

    Г- н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: В ПК по „ ТСУ” този документ не е 

гледан. Предоставен бе на вниманието на общинските съветници преди започването на заседанието. 

След изслушването на вносителя на докладната предлагам на ОбС да гласува положително. 

 Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин, след като нямаше други желаещи да 

вземат отношение по тази точка от дневния ред постави докладната на гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 344 

1. ОбС Хайредин, на основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА, във връзка с чл.129, ал.1 от ЗУТ 

одобрява подробен устройствен план – парцеларен план на елементите на техническата 

инфраструктура – трасе за външно ел.захранване НН за захранване на обект: „Приемо – 

предавателна станция за GSM/UMTS оборудване № VZ 6173 на „БТК” АД  в поземлен 

имот с кадастрален № 120080, местност „Турек”, землище с.Манастирище, общ.Хайредин, 

минаващо по полски пътища с кадастрални номера ПИ № 000638 и ПИ № 000670 – 

общинска публична собственост и през имот № 888 – съществуваща улична мрежа в 

границите на с.Манастирище 

                                               ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    13 

“ПРОТИВ”   –     НЯМА 

“ВЪЗД.СЕ”   -      НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

По т. 9 от дневния ред:  Отпускане на еднократни социални помощи за лечение и погребение   

                                           за месец  август на 2010 г. 

 
                По тази точка от дневния ред г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин 

предостави думата на г – жа Искра Иванова Гиздова   –   Председател на ПК по „Социални 

дейности”. 

                Г –жа Искра Иванова Гиздова- Председател на  ПК по « Социални дейности»  

прочете одобрените молби  на социално слаби граждани от общината за лечение и 

погребение от ПК за месец август на  2010 г. 

 
              - Василка Еманоилова Каранска  – от с. Хайредин  ПК по « Социални дейности» 

предлага на ОбС да бъде одобрена сумата от 100.00 лева ; 

               -Марияна Иванова Петкова – от с. Михайлово, ПК по « Социални дейности» предлага 

да бъде одобрена сумата в размер на 50.00 лв.; 

              - Гана Петрова Къслева  – от с. Михайлово, ПК предлага да бъде одобрена сумата в 

размер на 40.00 лв.; / за погребение /; 

            -  Пенка Ангелова Методиева  – от с. Рогозен , ПК по» Социални дейности» предлага да 

бъде обобрена сумата в размер на 40.00 лв.;/ за погребение/; 

            -  Таня Петрова Нинова – от с. Хайредин, ПК по « Социални дейности» предлага да бъде 

отпусната сумата в размер на 40.00 лв.;/ за погребение /; 

            -  Татяна Петърчова Петрова – от с. Михайлово, ПК по « Социални дейности» предлага 

на ОбС Хайредин да бъде отпусната сумата в размерна 50.00 лв.; 

 
             Обсъдени  бяха още молбите на Красимир Климентов Йончев, Никола Кръстанов 

Алексиев, Цветана Йончева Андреева, Ирина Начева Георгиева от с. Бързина. Комисията по « 

Социални дейности» отлага разглеждането на молбите до месец септември при влизане в сила 

на актуализацията на Бюджет 2010 г.  

           

          ПК по « Социални дейности» разгледа още молбите на Кольо Димитров Колев и Борислав 

Димитров Костов – от с. Рогозен, като комисията не прелага еднократна парична помощ на 

лицата поради високият им доход. 

           Г – н В. Александров – Председател на ОбС предложи  общински съвет Хайредин да 

гласува така предложените и одобрени молби от ПК по „социални дейности” и съвета взе  
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РЕШЕНИЕ 

№ 345 

1.ОбС Хайредин, одобрява предложените от ПК по «Социални дейности» молби за помощи 

на социално слаби граждани от общината за месец  август на  2010 г, както следва: 

 
              - Василка Еманоилова Каранска  – от с. Хайредин   ОбС Хайредин одобрява сумата 

от 100.00 лева ;/ сто лева/; 

               -Марияна Иванова Петкова – от с. Михайлово, ОбС Хайредин  одобрява  сумата в 

размер на 50.00 лв.;/ петдесет лева /; 

              - Гана Петрова Къслева  – от с. Михайлово, ОбС Хайредин одобрява сумата в размер 

на 40.00 лв.;/ четиридесет лева /;/ за погребение /; 

            -  Пенка Ангелова Методиева  – от с. Рогозен , ОбС Хайредин обобрява  сумата в 

размер на 40.00 лв.;/ четиридесет лева /;/ за погребение/; 

            -  Таня Петрова Нинова – от с. Хайредин, ОбС Хайредин   одобрява сумата в размер 

на 40.00 лв.;/ за погребение /; 

            -  Татяна Петърчова Петрова – от с. Михайлово,  ОбС Хайредин одобрява да бъде  

отпусната сумата в размерна 50.00 лв.;/ петдесет лева /. 

 

             Обсъдени  бяха още молбите на Красимир Климентов Йончев, Никола Кръстанов 

Алексиев, Цветана Йончева Андреева, Ирина Начева Георгиева от с. Бързина. Комисията по 

« Социални дейности» отлага разглеждането на молбите до месец септември при влизане в 

сила на актуализацията на Бюджет 2010 г.  

           

          ПК по « Социални дейности» разгледа още молбите на Кольо Димитров Колев и 

Борислав Димитров Костов – от с. Рогозен, като комисията не прелага еднократна 

парична помощ на лицата поради високият им доход. 

                                               ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    13 

“ПРОТИВ”   –     НЯМА 

“ВЪЗД.СЕ”   -      НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

По т.10 от дневния ред:  Искане на група общински съветници „ Вот на недоверие” на  Васил   

                                             Александров – Председател на ОбС Хайредин. 

 

                  Г – н В. Александров – Председател на ОбС: Предоставям думата на някои от 

групата вносители на „вот на недоверие”. 

                 Г – н Попов – общински съветник: Предлагам  тази точка от дневния ред да не се 

води от г – н Александров, тъй като въпросът касае него. 

                Г – н Александров подложи предложението на г – н Попов на гласуване и съвета 

гласува 

                                               ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-          6 

                                                        “ПРОТИВ”   –        7 

“ВЪЗД.СЕ”   -      НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  НЕ СЕ ПРИЕМА 

                  Г – н В. Александров предостави думата на някои от вносителите на искането. 

                 Г – н Петър Попов – общински съветник: Г- н Александров, Вие сега ще слушате 

нас, а не ние Вас. Всичко това излиза от нашата работа. Тази работа продължава вече три 

години и тази работа не работи никак нормално. Ние нямаме чувството, че владеем 

положението, крайно време е да предоставите на някой друг  човек да се опита. Не знам защо 

мислите, че само Вие сте достоен за Председател на ОбС? Ако сега опозицията сме „6”, по – 

късно ще има и „ 7” и „8”, но може би ще бъде  прекалено късно. Хората не са доволни от 

работата на ОбС. Смятам, че Председателя на ОбС не можа да поведе общинските 

съветници в посоката където трябваше. С тези механизми такива каквито са безславно ще си 

мине мандата.  Хората ще започнат с Вас г – н Александров, гласува се „ Вот на недоверие” , 

не знам това дали е признак на немощ, или липса на сила? 
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                  Г-  н Николай Кожухарски –  Председател на ПК по „ БиФ”: Поддържам искането 

си и искам да кажа, че написаното е подкрепено от групата общински съветници, но е 

написано изцяло от мен. За мен днешната сесия се провежда не правилно и напълно не законно. 

Смея да кожа, че нашия ОбС не работи добре и в това Ви ще се уверите само след една година.  

                   Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: Преди около два часа 

приехме отчет на  ОбС  и така на книга изглежда всичко добре, но  положението  е друго. Аз 

мисля, че има и морална страна на въпроса.  Това води до друго, говори се едно, но на яве няма 

нищо. „ Рибата мирише от главата” – има такава поговорка. 

                 Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: Има ли други? 

                Отношения взеха още г – н Петър Кременски – общински съветник, които не прие 

тези изказвания.  

                 Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предлагам да се прекратят 

дебатите  по „ Вота” и се премине към гласуване: 

 

                                               ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-          8 

                                                        “ПРОТИВ”   –        5  

“ВЪЗД.СЕ”   -      НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО   СЕ ПРИЕМА 

 
                     Г – н В. Александров:   Уважаеми общински съветници,   

искания  „вот на недоверие” към мен като Председател на ОбС аз приемам като нещо нормално в 

сегашния политически живот. Навярно в своята работа аз съм допускал и грешки, но съм се 

старал да изпълнявам своите задължения като Председател на ОбС.  Основание за това ми 

твърдение показват фактите, че подготовката и провеждането на сесиите до сега сме провеждали 

съгласно изискванията на ЗМСМА. Ние нямаме нито едно провалено заседание на ОбС от 

началото на мандата до сега. През последните две години до сега почти нямаме върнати решения 

от Областния управител като незаконосъобразни. Спазвал съм стриктно финансова дисциплина  

и не съм допускал преразход на бюджета на ОбС. Това са факти които не можете да отречете. 

Вие твърдите друго като ме обвинявате и желаете моето отстраняване само със словесни изрази 

без да е потвърдено нито едно обвинение с конкретни доказателства и кои чл., от ЗМСМА и 

Правилника за организация и дейността на ОбС аз съм нарушавал и не съм спазвал.  

Сега конкретно по фактите, които Вие сочите в искането Ви за „ Вот на недоверие” на 

Председателя на ОбС. 

                    Първото Ви обвинение е, че съм  настоявал за разглеждане докладната на кмета на 

общината за  училището с. Рогозен.  Вие знаете, че този въпрос бе включен в дневния ред за 

сесията  на 30.06.2010 г.,  защото имаше срок в които общината да участва с проект за ремонт на 

едно училище по програмата за енергийна ефективност. Ако не бяхме го разгледали лишавахме 

общината от участие за ремонт на училище. Училището в с. Рогозен отговаряше на едно от 

условията да има парно отопление, или подменена дограма, то има такова и може би това е 

накарало Кмета на общината да предложи именно него.  Вие твърдяхте, че с неговата докладна 

не убедителен, в резултат на което той каза, че ще оттегли докладната, което означава общината 

да не участва с проект  по  програмата за енергийна ефективност. Тогава прецених и отново го 

поставих на гласуване да продължим ли да гледаме докладната или да бъде отхвърлена. 

Гласуването показа, че  гласували „ ЗА” – 7 и останалите 6 – бяха против и това е отразено в 

Протокол № 35 на ОбС. 

                   В следващото обвинение сочите, че до сега не съм направил една самостоятелна 

крачка и не съм участвал в срещи от национален мащаб и централни ведомства в РБ за решаване 

на един, или друг въпрос на общината. 

Това не мога да приема! Само през 2008/ 2009 г., съвместно с Кмета на общината сме участвали  

в десетки в срещи с министерства  на които сме търсили решаването на един, или друг проблем. 

Това мога да го потвърдя с факти допълнително. 

                 Вие ме обвинявате, че съм превърнал ОбС и провеждането на заседанията както 

твърдите „ една формалност”, където материалите се внасят без необходимата обработка. Това 

не отговаря на истината. Вносителите на материали знаят, че особено съм държал да бъдат 

аналитични и задълбочени и особено решенията които предстои да вземе ОбС да са 
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законосъобразни. Нещо повече, аз съм внасял отчети за работа на ОбС и Председателя  два пъти 

в годината, които Вие сте приемали с мнозинство и нито веднъж не сте посочили „ тази моя 

слабост”. 

               На следващия въпрос Вие ме обвинявате, че съм оказвал „ намеса” в съставянето на 

Протоколите и крайната им редакция. Това може да го потвърди дали е така, или не техническия 

сътрудник, питайте нея. Но ,винаги съм държал да няма грешки и Решенията да са точно 

изписани както сме ги приели, като само съм допълват основанията за тяхното приемане защото 

Председателите на ПК не ги предлагат. Нещо повече този въпрос се урежда в чл., 93, ал. 1 от 

Правилника за дейността и работата на ОбС където е записано „ общински съветници могат да 

преглеждат и да искат поправка на Протокола в седем дневен срок от заседанието на ОбС”, до 

сега Вие да сте правили такова искане? Не сте! 

                  Обвинявате ме, без да сочите нито едно Решение, което по моя вина не е изпълнено. 

Само ще Ви напомня, че ние имаме ПК по „ Контрол на решенията” на която Председател е г  -

жа Галина Здравкова и тя е внасяла отчет за изпълнение на решенията, които са приемали с 

мнозинство. 

                 На петият Ви въпрос Вие пишете „ неговата прословута борба, с нарушенията, 

кражбите и всичко лошо”, не съм обръщал внимание защото се извършват от „ негови хора”. На 

този въпрос отговор няма да давам, а ще го отправя до компетентни органи  за разглеждане на 

този въпрос. За мен това е клевета и морална обида и ще си потърся правата. 

                   Групата от общински съветници внесли „ Вота на недоверие” предложиха да се 

премине към гласуване, като вота да бъде изразен с „ тайно” гласуване. 

                  Г – н  Александров подложи на гласуване това предложение и съвета гласува 

                                           ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-          6 / Н. Кожухарски, Б. Замфиров, И.   

                                                                                                    Гиздова, Р. Христов, Г. Кръстев,    

                                                                                                     П.  Попов/ 

                                                        “ПРОТИВ”   –        7 / В. Александров, Н. Братанов,   

                                                                                             П.Кременски, Б. Божков, Цв. Кръстев,   

                                                                                             А. Стефанов, Г. Здравкова/  

“ВЪЗД.СЕ”   -      НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  НЕ  СЕ ПРИЕМА  гласуването да бъде „ тайно” 

              Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: Поставям на гласуване 

искания „ Вот за не доверие” към Председателя на ОбС Хайредин, моля да подадете знак: 

                                               ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-          6 / Н. Кожухарски, Б. Замфиров, И.   

                                                                                                    Гиздова, Р. Христов, Г. Кръстев,    

                                                                                                     П.  Попов/ 

                                                        “ПРОТИВ”   –        7 / В. Александров, Н. Братанов,   

                                                                                             П.Кременски, Б. Божков, Цв. Кръстев,   

                                                                                             А. Стефанов, Г. Здравкова/  

“ВЪЗД.СЕ”   -      НЯМА 

 „ Вота на не доверие” към Председателя на ОбС  НЕ  СЕ ПРИЕМА   

По т11 от дневния ред:  Питания, изказвания и предложения на граждани. 

 
                 Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин, прочете молбата на Светозар 

Петров Киков, които предлага общинската администрация да събира средства от всички жители 

на общината над 18 г., включително и пенсионерите  за да се  назначи охрана с цел намаляване 

на кражбите в общината. 

                 Молбата бе предоставена на кмета на общината  на следващото заседание да 

информира ОбС  Хайредин за взетите мерки. 

 

           Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито в 14.38 ч. 

 

 

Техн. сътрудник:………………...                          ПРЕДСЕДАТЕЛ :…………….…….. 

                              / Д. Димитрова /                         ОбС-Хайредин    / В.Александров/  


